

အစ္စလာမ်မူပြုမှာကို ကြောက်နေသူများသို့

မင်းတို့ရဲ့ ဝါဒ ဖြန့်ချိမှုက ပညာမဲ့ ဆန်လွန်းနေတယ်။ ပုတ်ခတ်ဝါဒ ဖြန့်ချင်ရင် ပြည့်ပြည့်စုံစုံ လေ့လာပေါ့။ ပညာရှိဆန်ဆန် ရေးသားပေါ့- မင်းတို့ ကိုးကွယ်တဲ့ ဘာသာက အဲ့ဒီလို ပညာမဲ့ဘို့၊ အမှန်းတရားကို လက်ကိုင်ထားပြီး ဝါးလုံး ချေးသုတ် ရမ်းသန်းပြောဆိုဘို့ သင်ပေးလိုက်မယ်တော့ မထင်ဘူး။ မင်းစာတွေကို နဲ့နဲ့ သုံးသပ်ပေးမယ်။

လူမျိုးအသီးသီး ဘာသာအသီးသီးမှ အပြစ်မဲ့ ညီအကိုမောင်နှမများ မွတ်ဆလင်တို့ရဲ့ သတ်ဖြတ်ခြင်းမှကင်းဝေးကြပါစေ။ (မင်းဆိုလိုတာက မူဆလင်မဟုတ်တဲ့ မင်းဆိုးမင်းညစ်တွေ၊ လူရမ်းကားတွေက ရိုက်ထောင်း သတ်ဖြတ်ရင်တော့ ငြိမ်ပြီး ခံနေလိုက်လို့ ဖြစ်နေတယ်။)

ကျွန်တော်ပြောချင်တာက မွတ်ဆလင်တွေကို သတ်ပစ်ရမယ် လို့ပြောနေတာ မဟုတ်ဘူး။ (မေတ္တာရှင်ယောင်ယောင် ဘာယောင်ယောင် မလုပ်နဲ့ ကြောက်ရင်ကြောက်တယ်ပြော။ မူဆလင် ခေါင်းစဉ်အောက်မှာ ရှိတဲ့ လူတွေအားလုံးကို စော်ကားမိရင် မဟာအင်အားကြီး အမေရိကန်တောင် ဂျွန်းပစ်သွားတယ်ဆိုတာ မင်းသိသားပဲ။)

ကျွန်တော်တို့အားလုံး မိမိနိုင်ငံ၊ မိမိလူမျိုး၊ မိမိဘာသာတရားတွေကို Islamization ကနေကာကွယ်ဖို့ အချိန်ကျရောက်နေပြီ။ အခုအချိန်ဟာ ဆေးမှီသေးတယ်။ နောက်မကျသေးဘူး။

(ဆေးမှီတဲ့ အချိန်ကျနေသေးပေမယ့်- ယုတ္တိမဲ့ အယူ အဆတွေဆိုတာ အေအိုင်ဒီအက်စ်လိုပဲ- ကုစရာ ဆေး မရှိဘူး။ အခု မင်းလုပ်သလို သူတစ်ပါးတွေကို ပုတ်ခတ်နေလို့ပဲ ရမယ်။ မကြာမှီ မင်းရော မင်းအပေါင်းပါတွေရော သူတစ်ပါးကို မတော်မတရား ပုတ်ခတ်စော်ကားတတ်တဲ့ တရားခံတွေ အဖြစ် နောက်မျိုးဆက်တွေရဲ့ တရားခံတွေ ဖြစ်သွားလိမ့်မယ်။ သတိထားဆင်ခြင်ပါ။)

တစ်ချိန်ကျရင် ဘာမှလုပ်လို့ မရတော့ပဲ ထိုင်ကြည့်ပြီးငိုနေရတဲ့ ဘဝရောက်လာလိမ့်မယ်။ ကျွန်တော်တို့ အတွက် မဟုတ်ဘူး။ ကျွန်တော်တို့ အားလုံးရဲ့ သားမြေးတွေ လက်ထက်ကျရင် ခံရမှာ။ ဒါကြောင့် ပြောနေတာ။ ကျွန်တော်တို့ လူသား မျိုးနွယ် အားလုံးရဲ့ အဓိကရန်သူဟာ islam အယူဝါဒ ဖြစ်ပါတယ်။ မွတ်ဆလင်တွေဟာ အစ္စလာမ် မကောင်းဆိုးဝါး အယူဝါဒ ရိုက်သွင်းခြင်းခံထားရတဲ့ သူတွေပါ။

(ကမ္ဘာကြီးကို ပြားတယ်လို့ အခိုင်အမာပြောခဲ့သူတွေကလည်း ကမ္ဘာကြီး လုံးတယ်လို့ ပြောတဲ့သူတွေကို မကောင်းဆိုးဝါး ကပ်ငြိနေသူတွေလို့ စွပ်စွဲခဲ့တယ်။ ပြောခဲ့တယ်။ အဲ့ဒီ လိုပညာရှင်တွေ၊ သစ္စာဝါဒီတွေကို ကမ္ဘာလူသားတွေရဲ့ ရန်သူတွေ ဖြစ်တယ်လို့ ပြောခဲ့တယ်။ ဘုရားသခင်ရဲ့ ပညတ်တော်တွေကို စော်ကားတဲ့ မကောင်းဆိုးဝါး အယူဝါဒ တွေလို့ စွပ်စွဲခဲ့ တယ်။ သေဒဏ်ပေးခဲ့တယ်။ နောက်ဆုံး ဘယ်သူတွေက တရားခံ ဖြစ်သွား သလဲ ဆိုတာ မင်းစဉ်းစား မိရဲ့လား- အစ္စလာမ် ဆိုတဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေး လမ်းစဉ်က မင်းတို့ကို ငြိမ်းချမ်းရေး ဆီသို့ ဖိတ်ခေါ် နေပါတယ်။ မင်းဟာ အနာဂါတ်မျိုးဆက် သစ်ကို တကယ် စေတနာရှိရင် မင်းကိုယ်တိုင် အစ္စလာမ်ဆိုတာကို သမ္မာဒိဋ္ဌိ အမြင်၊ သမ္မာသင်္ကပ္ပ ဆင်ခြင်မှုနဲ့ လေ့လာပြီး လက်ခံလိုက်ပါ။) ကျွန်တော်ဟာ Islamization ရဲ့ကြောက်စရာကောင်းပုံကို မီးမောင်းထိုးပြရုံသာ ဖြစ်ပါတယ်။ ကမ္ဘာပေါ်မှာရှိတဲ့ ဘယ် ဘာသာတရားမှ လူသတ်တာကို အားမပေးပါဘူး။ လူ့အသက်ကို သတ်တာဟာကြီးမားတဲ့ အပြစ် Sin အဖြစ် သတ်မှတ် ထားပါတယ်။ လူ့ အသက်ကို သတ်တဲ့သူဟာ ငရဲဘုံကိုလားရတယ်လို့ ဆုံးမထားပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အစ္စလာမ်ဘာသာကတော့ အစ္စလာမ် အယူဝါဒပြန့် ပွားရေးအတွက် အစ္စလာမ် မဟုတ်တဲ့လူတွေရဲ့ အသက်ကို သတ်ပစ်ရမယ်။ ထိုသို့ အစ္စလာမ် မဟုတ်တဲ့လူ တွေရဲ့အသက်ကို သတ်မှသာလျှင် ကုသိုလ်ရပြီး ကောင်းကင်ဘုံကို ရောက်တယ်လို့ ညွှန်ကြားထားပါတယ်။ (မင်းအရေးအသားက မင်းကို မင်း ဗုဒ္ဓဘာသာဝင် မဟုတ်ဘူးလို့ ညွှန်ပြနေတယ်။ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင် တစ်ယောက်က ဗုဒ္ဓဘာသာချင်း အသိပေးစာရေးရင် နိဗ္ဗာန်ကို ကောင်းကင်ဘုံလို့ မရေးသလို၊ မူဆလင်တွေ အကြောင်းရေးရင်လည်း နိဗ္ဗာန် ကို ဥယျာဉ်ဘုံ သို့မဟုတ် သုခဘုံလို့ပဲ ရေးလေ့ရှိတယ်- ဒါပေမယ့် မင်းက ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်လိုလို ရေးနေတော့ မင်းပြောသမျှ အောက်က အကြောင်းအရာတွေကို ဗုဒ္ဓဘာသာအယူနဲ့ပဲ ထောက်ပြ ပြောပေးသွားပါမယ်။ မင်းကိုယ်မင်းတော့ - သိမှာပါ။ မင်းကိုးကွယ်တဲ့ ဘာသာကို အဲ့ဒီနည်းနဲ့ ကျေးဇူးဆပ်တယ် ဆိုလည်း ဆပ်ပေါ့။)

မွတ်ဆလင်တွေဟာ သူတို့ ဘုရား Allah နဲ့ Mohammed ကို သူတို့ အသက်ထက်ပို ချစ်ရပါတယ်။ မွတ်ဆလင်တွေ အတွက် ကိုရ်ကျမ်းဟာ အသက်ပါပဲ။ 100% အတိအကျ လိုက်နာကျင့်သုံးရတဲ့ ဥပဒေသဖြစ်ပါတယ်။

(သူတို့ကိုးကွယ်တဲ့ ဘုရားဆိုတာ ဘုရားစစ် ဘုရားမှန်ဖြစ်လို့ အသက်ပေးချစ်နေတာ ဆိုတာရယ်။ သူတို့အတွက် ပွင့်ပေါ် တဲ့ တမန်တော် မဟာမ္မဒ် ဆိုတာ- မင်းတို့ကျမ်းတွေထဲမှာ အတိအကျပြောထားတဲ့ နောက်ဆုံးပွင့် ဘုရားဖြစ်တယ်လို့ ခိုင်ခိုင် မာမာ ယုံကြည်တာရယ်။ ဒီကမ္ဘာမှာ ကုန်အာန်ကျမ်းက လွဲပြီး အခြားသော ဘယ်ဘာသာရေးကျမ်းမှ မွေစစ်မွေမှန် မဟုတ် ဘူး ဆိုတာကို ပြတ်ပြတ်သားသား သက်သေပြနိုင်တာရယ် တွေကြောင့် မိမိရဲ့ အချစ်ဆုံး အသက်ကိုပင် ပေးဆပ်လျှက် သက်ဝင်ယုံကြည် နေတာပါ။ မင်းလို အသက်မပေးရဘဲ- သာယာဖင်းယုံ ယုံနေတဲ့ အကျင့်ရှိနေသူတွေကို အစ္စလာမ်က တန်ဖိုး မထား ဘူးဆိုတာ မင်းသိမှာမှာပါ။)

မွတ်ဆလင်လူ မဟုတ်တဲ့ လူတွေအားလုံးကို အစ္စလာမ်ဘာသာထဲ မဝင်ရင် သတ်ကိုသတ်ပစ်ရမယ်လို့ သူတို့ ဘုရားAllah (အာလာ)က အတိအကျညွှန်ကြားထားပါတယ်။

(မင်းမဆိုးဘူး- လေဖမ်းဒန်းစီ ပုပ်ခေတ်စော်ကားတဲ့ နေရာမှာ မင်းကို သွန်သင်ပေးလိုက်တဲ့ ဆရာရဲ့ တပည့်ကောင်း ပီသ တယ်။)

ဒါဟာ Duties of Muslims မွတ်ဆလင်တွေ မဖြစ်မနေ ထမ်းဆောင်ရမဲ့ တာဝန်တွေပါပဲ။ ဒီ မွတ်ဆလင်တွေဟာ သူတို့ စိတ်နဲ့ သူတို့ သတ်ချင်လို့ သတ်နေကြတာ မဟုတ်ပါဘူး။ သူတို့ ဘုရား အာလာက တခြားသော ဘာသာဝင်တွေ အားလုံး ကို သတ်ရမယ်လို့ အမိန့်ပေးလို့ သတ်နေရတာပါ။

(မင်းဟာ မူဆလင်တွေအကြောင်း လုံးဝ ဗဟုသုတ မရှိဘူးဆိုတာ မင်းရေး တဲ့ စကားလုံး ဒြောလှဲ့ ဆိုတာက ဖော်ပြနေတယ်။ မြန်မာစာ တတ်သူတွေ၊ အစ္စလာမ်အကြောင်း လေ့လာထားသူတွေဟာ အလ္လာဟ် ဆိုတဲ့ စကားလုံးကို မှန်အောင် မရေး နိုင်ရင်တောင် အနည်းဆုံးအဆင့် အလာ လို့ ရေးကြတယ်။ မိမိ ကိုယ်တိုင် ဘာမှ မသိတဲ့ အရာကို သူတစ်ပါး ဆီက တစ် ဆင့်ကြားပြီး ဟုတ်သည်မဟုတ်သည် မသိ အမှန်းတရား ဖြန့်ရရင် ပြီးရောလို့ မင်းကို ဘယ်ဘုရားက သွန်သင် ဆုံးမ နည်းပြ လိုက်တာလဲ။)

မကောင်းဆိုးဝါး အာလာ ပူးနေတဲ့ မိုဟာမက်က ရေးခဲ့တဲ့ ကိုရ်ကျမ်းမှာ သူတို့ဘုရားက အတိအကျ လူသတ်ခိုင်းထား တာပါ။ ကိုရ်ကျမ်း တစ်အုပ်လုံးမှာ အစ္စလာမ်ဘာသာ ပြန့်ပွားရေးအတွက် အစ္စလာမ်ဘာသာ မဟုတ်တဲ့လူအားလုံးကို သတ်ပစ်ရမယ်လို့ အဓိပ္ပါယ်ရတဲ့ ကျမ်းချက် (လူသတ်ခိုင်းတဲ့ကျမ်းချက်ပေါင်း -၁၂၃ချက် တောင်ရှိပါတယ်။)

(အဟ- အတော်လည်း ရမ်းပါလား ကိုယ့်လူ၊ အဲ့ဒီ ကျမ်းချက်တွေကို မင်း အတိအကျ ပြနိုင်မလား။ မူသားကို နာယူသူဟာ မူသားကောင် ဖြစ်တယ်။ မူသားကို ဆက်လက် ဖြန့်ချိသူဟာ လူယုတ်မာဖြစ်တယ်ဆိုတာ မင်းကိုယ်မင်း သိမှာပါ။- အဲ့ဒီ ကျမ်းချက်တွေကို မင်း သက်သေပြပေးပါ။ အစ္စလာမ့် မှန်းတီးရေး ဝါဒဖြန့် စာအုပ်တွေက ဟိုတစ်ပိုဒ် ဒီတစ်ပိုဒ် ဖတ်ပြီး ဆရာကြီး လုပ်ရင်တော့- မင်းနောက်မှ မင်းလို အကောင်ကလွဲပြီး ဘယ်သူမှ ထောက်ခံမှာ မဟုတ်ဘူး။)

ဒီတော့ရှင်းရှင်းလေးပဲ။ မွတ်ဆလင်မှန်ရင် ကိုရ်ကျမ်းကို အသက်ထက် ချစ်မြတ်နိုးတယ်။ ဘုရားသခင် အမိန့်တော် တွေပဲလို့ ယုံကြည်ပြီး အတိအကျလိုက်နာ ကျင့်သုံးတယ်။ မွတ်ဆလင်တစ်ယောက်က ကိုရ်ကျမ်းကို ဖတ်ရင် အာလာ ဘုရားအတွက် မွတ်ဆလင် မဟုတ်တဲ့လူအားလုံးကို သတ်ပစ်ရမယ် ဆိုတာတွေ ဖတ်မိမယ်။ ဒီလို အသေခံပြီး လူသတ်မှ ကောင်းကင်ဘုံကို ရောက်မယ်ဆိုတာတွေ ဖတ်မိမယ်။ ဘုရားရဲ့ အမိန့်တော်တွေပဲဆိုပြီး ၁၀၀% ယုံကြည်မယ်။ ဒီတော့ သူဘာလုပ်မလဲ။ ကောင်ကင်ဘုံရောက်အောင် အစွန်းကုန်ကြိုးစားပြီး လူသတ်တော့မှာပေါ့။

(ဒီအပိုဒ်မှာ မင်းကို ထောက်ပြ စရာ နှစ်ခုရှိတယ်- (၁) မင်းဟာ မြန်မာလူမျိုး ဗုဒ္ဓဘာသာ မဟုတ်နိုင်ဘူး။ ခရစ်ယာန် အယူသီး တိုင်းရင်းသား တစ်ယောက် ဖြစ်နိုင်တယ်လို့ မင်းအရေးအသား(အလာဘုရား ဆိုတာ)က ထောက်ပြနေတယ်။ သို့မဟုတ် ခရစ်ယာန် အယူသီး တိုင်းရင်းသား တစ်ယောက် ယောက်ရဲ့ စာပေမိုင်းမိသူ ဖြစ်နိုင်တယ်။ မိမိသာသနာကို မြန်မာပြည်မှာ မိုင်းတိုက်ချင်တိုင်း သူများတွေကို ပုတ်ခတ် ရန်တိုက်တဲ့ နည်းကို မသုံးဘို့ မင်းကို ငါ သတိပေးလိုက်မယ်။ ကိုယ့်သာသနာကို ရိုးရိုးသားသား ဖြူဖြူ စင်စင် သာသနာပြုပါ။ လူတိုင်းမှာ လွတ်လပ်စွာ ယုံကြည်ခွင့်၊ သာသနာပြုခွင့် ရှိပါတယ်။ (၂) မင်းကိုယ်တိုင် ကုန်အံ့ကို ဖတ်ကြည့်လိုက်ပါ။ လူသတ်ချင် စိတ်ပေါ်လာသလား။ ငြိမ်းချမ်းရေးလုပ်ချင်စိတ် ပေါ်လာ သလား ဆိုတာ မင်းကိုယ်တိုင် သိသွား ပါလိမ့်မယ်။ ဒီနေ့ မြန်မာနိုင်ငံမှာ ခွဲထွက်ရေးတောင်းနေတာ။ ပုန်ကန်ထကြွ လူသတ်နေတာ

တွေဟာ မူဆလင်တွေ မဟုတ်ဘူးဆိုတာ လူတိုင်းသိတယ်။ ကမ္ဘာက သိတယ်။ မင်းလို အဝိဇ္ဇာမှောင်ကျ နေသူတွေသာ သူများကို ပုတ်ခတ်ဘို့ကလွဲရင် ဘာကိုမှ မသိဖြစ်နေတယ်ဆိုတာ သတိထားပါ။ ဝိဇ္ဇာအလင်း ပညာရ အောင် ကျိုးစားပါ။)

Buddhism မှာ Buddha ဟာ လူ့အသက်ကို မသတ်ဖို့ အတိအကျ ပညတ်ထားပါတယ်။

(အသက်မသတ်ရဘူးလို့ ပြောခဲ့တဲ့ ငါးပါးသီလ ဆိုတာ ဗုဒ္ဓက ဟောခဲ့တာ မဟုတ်ဘူး။ ဂရုဓမ္မသီလလို့ ခေါ်တဲ့ ရှေးရှေးက ရှိပြီးသား ဂရုစိုက် အပ်သော တရားဖြစ်တယ်။ ရှေးရှေးက ရှိပြီးသား တရားဖြစ်ကြောင်း- ဒီဃနိကာယ် ပါထိကဝဂ် အဂ္ဂည သုတ်မှာ ရှင်ဂေါတမက ဝါသေဌကို ပြောတာမှာကြည့်- (ဗုဒ္ဓမတိုင်မီ) ရှေးက မင်းတွေမှာ အဲ့ဒီသီလတွေ ရှိခဲ့ကြောင်း ဆို ထားတယ်။ နောက်တစ်ခုက မင်းအပြောအရ- ဗုဒ္ဓဘာသာနိုင်ငံတွေမှာ စစ်တပ်တွေ တည်ထောင်ခွင့် မရှိတော့ဘူးလား။ ဒါဆိုရင်-သံယုတ်ပါဠိကုဿတ္တသုတ်မှာ ရှင်ဂေါတမက အကြင်လူလင်သည် လေးအတတ်သည်၎င်း၊ ခွန်အားလုံလသည် ၎င်း ရှိ၏။ မင်းသည် ထိုလှင်အား စစ်ထိုးရာ၌ အလိုရှိသည် ဖြစ်၍ ဓမ္မေမြူရာ၏။ ရဲရင့်ခြင်း မရှိသောသူကို အမျိုးတော်စပ် သော်လည်း မမွေးမြူရာ လို့ ဆိုထားတာများ အလကား ဖြစ်သွားရောလား။)

Judaism မှာလည်း လူ့ အသက်ကို မသတ်ဖို့ ဘုရားသခင်က အတိအကျ ပညတ်ထားပါတယ်။

(မူဆလင်တွေကို မုန်းတီး တဲ့ စိတ်နဲ့ ဂျူးသာသနာကို မလေ့လာဘဲ- အမွန်းတင်နေရောသလား- ထွက်မြောက်ရာကျမ်း ၂၁-၂၂ မှာ သေစား သေစေ ကို ပြဌာန်းထားတာ။ ၂၁-၂၄ မှာ မျက်လုံးအစား မျက်လုံး၊ နားအစား နား၊ သွားအစား သွားကို လက်စားချေစေရ မယ်ဆို တာ မင်း မသိဘူးထင်တယ်။)

Christianity မှာလည်း ယေရှုခရစ်ဟာ လူ့ အသက်ကို မသတ်ဖို့ အတိအကျ ပညတ်ထားပါတယ်။

(ဒီစကားလုံး Christianity လို့ သုံးထားတာ မင်းဟာ ခရစ်ယာန် တစ်ယောက်လို့ ဝန်ခံနေတာ ဖြစ်တယ်။ ဒါပေမယ့် မင်းက ဗုဒ္ဓဘာသာ နေရာက ရေးနေတော့- အကြား အမြင်မရထားတဲ့ ငါက မင်းဟာ ခရစ်ယာန် ဖြစ်ကို ဖြစ်ရမယ်လို့ မပြော နိုင်ဘူးကွာ- ခရစ်ယာန် မဟုတ်တဲ့ အခြားဘာသာဝင်တွေက ခရစ်ယာန်ကို Christian လို့ပဲ ရေးကြ ပြောကြတာ များတယ်။ - ခရစ်ယာန် ဆိုတာ သမ္မာကျမ်းစာဟောင်းကို ဗိန္ဓုလေး တစ်လုံးသော်မျှ မပြောင်းမလဲ လက်ခံတယ်လို့ ရှင်မသံ ၅:၁၈ မှာ ဖော်ပြထားတော့ အထက်ပါ ဂျူးတွေလက်ခံနေတဲ့ ထွက်မြောက်ရာကျမ်း ၂၁-၂၂- ၂၄ က သေစားသေစေနဲ့ မျက်လုံး အစား မျက်လုံး- လက်စားချေရမှာ- တွေဟာ ခရစ်ယာန်တွေ အတွက် ပြဌာန်းချက် ဖြစ်နေတယ်ဆိုတာ- မင်းက ပညာမှ မတတ်ဘဲ ဘယ်လို သိနိုင်မလဲ။)

Hinduism မှာလည်း လူ့ အသက်ကို မသတ်ဖို့ အတိအကျ ပညတ်ထားပါတယ်။ ဒါကြောင့် ဘာသာအသီးသီးဟာ တစ်ခုနဲ့ တစ်ခုတိုက်ခိုက်ခြင်း၊ ဘာသာရေးစစ်ပွဲများမရှိပဲ အတူတကွ အေးချမ်းစွာ နေထိုင်ခဲ့ကြပါတယ်။

(ဟိန္ဒူကျမ်းတွေတော့ ငါလည်း မသိဘူး။ မင်းပြောသလို လူ့အသက်ကို မသတ်ဘို့ ဟောခဲ့တယ် ဆိုတာ ဖြစ်နိုင်ကောင်း ဖြစ်နိုင်ပါတယ်။ ဘာကြောင့်လဲ ဆိုတော့ အခု ဗုဒ္ဓဘာသာတွေ လက်ခံထားတဲ့ ငါးပါးသီလ။ မင်းကျင့်တရား ဆယ်ပါးတို့ ဆိုတာ ဗုဒ္ဓမတိုင်မီ ဟိန္ဒူဂါဒ လွှမ်းမိုးစဉ်က အိန္ဒိယပြည်က တရားတွေ ဆိုတာတော့- ပိဋကမှာရော ပညာရှိ ဆရာတော်ကြီး များ ဖြစ်တဲ့ မြန်မာ ဗုဒ္ဓဘာသာ သူတော်ကောင်းကြီးတွေကရော ဝန်ခံပြောဆိုထားပါတယ်။ ရွှေဟင်္သာ ဆရာတော်ရေး ဂရုဓမ္မဝတ္ထုကို မင်း ဖတ်ဘူးဟန် မရှိပါဘူး။) (ဒါပေမယ့်- အာသောကမင်းကြီးဟာ ဟိန္ဒူဘာဝမှာ (ဗုဒ္ဓဘာသာသို့ မဝင်မီက) ကလိင်္ဂစစ်ပွဲမှာ လူများစွာ သတ်ခဲ့တယ်ဆိုတာ။ ဟိန္ဒူတွေရဲ့ လူ့အသက်အပါအဝင် အသက်များကို သတ်ပြီး ယဇ်ပူ ဇော်ခဲ့လို့ ရှင်ဂေါတမက တားမြစ်ခဲ့တာ (ပိဋကမှာ အများကြီးပါတယ်)။ အာသောမင်းကြီးလက်ထက် ဗုဒ္ဓဘာသာတွေကို ချီးမြှောက် သူကောင်းပြုတာကို မကြိုက်လို့ အာသောကမင်းဆက်ရဲ့ နောက်ပိုင်းမှာ နန်းတက်လာတဲ့ ပုစကျမေတ္တ လို့ခေါ် တဲ့ ဟိန္ဒူ အယူရှိ မင်းလက်ထက်မှာ ဗုဒ္ဓဘာသာ ဘုရားကျောင်းပေါင်းများစွာကို မီးရှို့ဖျက်စီး။ ဘုန်းကြီးခေါင်း တစ်ခေါင်းကို ရွှေဒဂါး တစ်ရာ ဆုထုတ်ပြီး ဖြတ်ခိုင်းခဲ့တာ။ မင်းမသိဘူးထင်တယ်။ ကမ္ဘာ့ပညာရှင်တွေ စုပေါင်းပြီးရေးသားထားတဲ့ History of Buddhism မှာ အလွယ်တကူ ဖတ်နိုင်ပါတယ်။ အိန္ဒိယ ဗုဒ္ဓဘာသာ ကျောင်းတွေ ဘုရားတွေကို ဖျက်ဆီးခဲ့တာ မူလဆင်တွေ မဟုတ်ဘူး ဆိုတာ မင်း မသိဘူးထင်တယ်။ အိန္ဒိယနိုင်ငံ မူဆလင်မင်းဆက်များ လက်အောက်မှာ ဗုဒ္ဓ ဘာသာကို ကျမ်းရသော သာသနာ အဖြစ် အသိအမှတ်ပြုပေးပြီး ဗုဒ္ဓကို တမန်တော် ဘုန်းရဲ့ လို့ အသိအမှတ်ပြုလျက် အစွလာမ်သာသနာ ကဲ့သို့ သာသနာ တစ်ခုအဖြစ် အသိအမှတ်ပြု ပေးခဲ့တာ- မင်းဖတ်ကြည့်ပါဦး- အဲ့ဒီသမိုင်းတွေကို မူဆလင်တွေ ရေးတာ မဟုတ်ဘူး ဝက်ဆိုဒ်မှာ အလွယ်တကူ ဖတ်လို့ ရပါတယ်။)

ဒါပေမယ့် လွန်ခဲ့နှစ်ပေါင်း (၁၄၀၀) ကစပြီး အရမ်းကို ပူလောင်မှားယွင်းနေတဲ့ Islam ဘာသာကို Mohammed က ထွင်ခဲ့ပြီးတဲ့ အချိန်ကစလို့ ဘာသာအားလုံးဟာ တစ်ခုတည်းသော ဘုံရန်သူဖြစ်တဲ့ Islamic Jihads တွေရဲ့ သတ် ဖြတ် ခြင်းကို အကြီးအကျယ် ခံစားခဲ့ရပါတယ်။

(လူသားတွေရဲ့ ငြိမ်းချမ်းရေးကို ဖျက်စီးလိုတဲ့ လူတွေအတွက် အစွလာမ် သာသနာဟာ ပူလောင်မှားယွင်းနေတယ်လို့ သုံးသပ်တာ မှန်ပါတယ်။ မိစ္ဆာကောင်တွေအတွက် သစ္စာတရားဟာ ပူလောင်တာ ဓမ္မတာပဲ မဟုတ်လား။ လွန်ခဲ့တဲ့ နှစ်ပေါင်း ၁၄၀၀- အစွလာမ်သာသနာ စတင်ထွန်းကား ချိန်က စပြီး အခုအချိန်ထိ မင်းလိုပဲ အစွလာမ် သာသနာကို ရန်ရှာ တဲ့ မသိဘဲ မုန်းတီးတဲ့- အဲ့ဒီမုန်းတီးစေတဲ့ ရန်လိုတဲ့ စိတ်တွေကို သူတစ်ပါးကို လှုံ့ဆော် စည်းရုံးတဲ့ လူတွေချည်း ရှိနေခဲ့ တယ် ဆိုတာ မင်းကိုယ်မင်း ဆင်ခြင်ရင် သိမှာပါ။ ကဲ ဘယ်သူက မီးမွှေးတာလဲ- မင်းကိုယ်မင်း မသိဘူးလား။ အစွလာမ် တွေက ဘယ်တုန်းကမှ မီးမမွှေးခဲ့ဘူး။ စစ်မီးကို လူဆိုးလူမိုက်တို့က ဖန်တီးတိုင်း ထိုစစ်မီးကို အစွလာမ်တို့အား ငြိမ်းစေခိုင်း ထားတယ်ဆိုတဲ့ (ကုရ်အာန် ၅:၆၄)ကို မင်း မဖတ်မိဘူး မဟုတ်လား။-- လူပေါင်း သန်း ၃၀ ကျော်သေသွားရတဲ့ ပထမ ကမ္ဘာစစ်၊ ဒုတိယ ကမ္ဘာစစ်ကို မူဆလင်တွေ ဦးဆောင် ရန်စ တိုက်ခဲ့တယ်လို့ မင်းဆရာက မင်းကို သင်ထားတာလား။ မြန်မာနိုင်ငံက အဖြူတည် အမျိုးကောင်း သမီးတွေကို မုဒိန်းကျင့်- သတ်ဖြတ်ခဲ့တဲ့ ဖက်ဆစ်တွေက ဂျန်ပန် မူဆလင် တွေလို့ မင်းဆရာတော်က မင်းကို ပြောခဲ့တာလား။)

"ISLAMIZATION "or" Islam will Dominate the whole world" ဒါဟာ မွတ်ဆလင်တွေ အားလုံးရဲ့ တစ်ခုတည်းသော Target ရည်ရွယ်ချက်ပါ။ ကမ္ဘာကြီးပေါ်မှာ အစွလာမ်ဆိုတဲ့ ဘာသာတရား တစ်ခု ပဲရှိရပါမယ်။ အစွလာမ် ဘာသာတရားက လွဲလို့ တခြား အဘယ်သို့သော ဘာသာတရားမှ ဒီကမ္ဘာကြီးပေါ်မှာ မရှိရပါဘူး။

(ခရစ်ယာန်မက်ရှင်းတွေ ကမ္ဘာအရပ်ရပ်မှာ သာသနာပြုနေတာ။ ဗုဒ္ဓဘာသာက တောင်တန်းသာသနာပြု လုပ်ငန်းကို လုပ် နေတာ သူတို့ရဲ့ သာသနာတွေကို သူတို့ စော်ကားနေကြတယ်လို့ မင်းဆိုလိုတာလား။ အစွလာမ်သာသနာ က လောက်စပီ ကာကြီးတွေဖွင့်ပြီး မိုးမလင်းခင် သာသနာပြုမေတ္တာစာတွေ ရွတ်နေတာ။ တစ်အိမ်တက်ဆင်း သာသနာပြု နေတာပြုနေ တာ မင်းတွေဘူးလို့လား။ ညဘယ်လောက်မိုက်မိုက်- အလင်းရောင်ထွက်လာရင်တော့ အမှောင်ဟာ ပျောက် ကွယ်သွားမှာ ပဲ- မကြေနပ်လို့ ပက်လက်လှန်ပြီး နေမင်းကို တံတွေးထွေးရင်လည်း မင်းရဲ့ ကံပဲပေါ့ မောင်ရင်။)

အစွလာမ်ထဲသို့ မဝင်ပဲ ငြင်းပယ်သူများကို တွေ့ရာနေရာမရွေး သတ်ကြလော့... " kill the unbelievers (non-muslims) wherever you find them " Qur'an 9:5

"Therefore, when ye meet the Unbelievers(non-muslims), smite(cut off) at their neck " Qur'an 47:4

သံယုတ်ပါဠိကုဿတ္တသုတ်မှာ ရှင်ဂေါတမက အကြင်လူလင်သည် လေးအတတ်သည်၎င်း၊ ခွန်အားလုံ့လသည်၎င်း ရှိ၏။ မင်းသည် ထိုလင်အား စစ်ထိုးရာ၌ အလိုရှိသည် ဖြစ်၍ မွေးမြူရာ၏။ ရဲရင့်ခြင်း မရှိသောသူကို အမျိုးတော်စပ်သော်လည်း မမွေးမြူရာ လို့ ဆိုထားတာက -- **စစ်ထိုးရာ၌ လိုရှိသည်ဖြစ်၍ မွေးမြူရာ၏။ ရဲရင့်ခြင်းမရှိသူသောသူကို မမွေးမြူရာ** လို့ တစ်ပိုင်းတစ်စကိုသာ ဆွဲထုတ်ပြီး ဂေါတမက စစ်ကို လိုလားကြောင်း ဘက်ဆွဲရေးလိုက်ရင် မင်းဘယ်လို စဉ်းစားမလဲ။ မင်းက မင်းရဲဆရာ မူဆလင်မုန်းတီးရေး ခေါင်းဆောင်က ပြတဲ့ ငြေ့ ကိုထောက်ပြပြီး မူဆလင်တွေက **မယုံကြည်သူတွေကို တော်လှန်ကြ၊ ဖမ်းဆီးကြ၊ ချုပ်နှောင်ကြ၊ နေရာယူစောင့်နေကြ** ဆိုတာ စစ်ပွဲဖြစ်နေစဉ် မူဆလင်တွေကို တိုက်ခိုက်လာတဲ့ ရန်သူ မယုံကြည်သူတွေကို ပြောခြင်းသာ ဖြစ်ကြောင်း- ထို စစ်ပွဲအခြေအနေကို ဖော်ပြတဲ့ **နေရာယူစောင့်နေကြ** ဆိုတဲ့ စကားကို မဖော်ပြဘဲ မင်းပြောဆိုတာ ရိုးသားတယ်လို့ မင်းကိုယ်မင်းထင်နေရဲ့လား။ အဲ့ဒီနောက်ဝါကျ **မယုံကြည်သူတွေထဲ က ခိုလှုံလာသူရှိရင် သူကို ဘေးမသိရန်မခတ် နေရာအထိ ပို့ပေးကြ** (၉:၆) ဆိုတာကိုရော မင်း ဖတ်သေးရဲ့လား။ ဒီဥပဒေ ၉:၆ က ခိုလှုံလာသူ ဆိုတာ အစွလာမ်ကို ကူးပြောင်းလာသူလို့ မဆိုလိုဘူး ဘာသာရေး လွတ်လပ်ခွင့်ကို ရန်မရှာလိုသူ ငြိမ်းငြိမ်းချမ်းချမ်း နေထိုင်သော လူစုအား စစ်မတိုက်လိုသူကိုသာ ဆိုလိုကြောင်းရော မင်းသိရဲ့လား။

၉:၁ က ၁၅ လောက်ထိ (တစ်မျက်နှာထဲပါ) မင်း ဖတ်ကြည့်လိုက်လေ။ စာလေး တစ်မျက်နှာလောက်တောင် မဖတ်ချင်ဘဲ ထင်ရာကို ဆွဲတွေး ဆရာကြီးလုပ်နေရင်တော့- အဲ့ဒီလို အလေ့အကျင့် ဖြစ်အောင် သွန်သင်လိုက်တဲ့ မင်းမိဘ ဆရာသမား မင်းရဲ့သာသနာကို လူအများက အထင်သေးသွားလိမ့်မယ်။

မူဆလင်တွေနဲ့ စစ်ဖြစ်တဲ့ မယုံကြည်သူတွေ ဆိုတာ အစ္စလာမ် မဟုတ်သူ အားလုံးကို မဆိုလိုကြောင်း ၉:၁၃ မှာ အတိ အကျ ဆိုထားတာကို မင်းမတွေ့ဘူးလား- **သင်တို့နဲ့အတူ ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူနေထိုင်ခြင်း စာချုပ် ကတိကဝတ်ကို ဖောက်ဖျက်လျှက် သင်တို့၏ခေါင်းဆောင်အား မိမိ၏ဇာတိမြေမှ မောင်းထုတ်ပစ်ရန် ကြံစည်သော၊ သင်တို့အား စတင်၍ တိုက်ခိုက်သော သူများလိုသာ ဆိုထားတာကို** မင်း မတွေ့ဘူးလား- မောင်ရင်။

Islam = Submission, ဝန်ခံခြင်းပါပဲ။ အာလာဆိုတဲ့ ကောင်ကြီးကိုပဲ တစ်ခုတည်းသော ဘုရားသခင် အဖြစ် ဝန်ခံ ကိုးကွယ်ရပါမယ်။ Must Do ပါ။ မကိုးကွယ်ရင် ခေါင်းဖြတ် သတ်ပစ်ရပါမယ်။ One World , One Religion ပဲဖြစ်ရပါမယ်။ အစ္စလာမ်ဆိုတဲ့ ဘာသာတရား တစ်ခုတည်း ဒီကမ္ဘာကြီး ပေါ်မှာရှိရပါမယ်။ အခြားသော ဘာသာတရား အားလုံးကို ဖျက်ဆီးပစ်ရပါမယ်။

(အခြေအမြစ်မရှိတဲ့ မင်းစကားကို ဘယ်ပညာရှိက လက်ခံမှာလဲ မင်းလို ငတုံးတွေကပဲ မင်းကို သြဘာပေးမှာပေါ့။ **ဘာသာ ရေးမှာ မိမိယုံကြည်ရာကို မိမိကိုးကွယ်လို့ရတယ် ဆိုတဲ့ ၁၀၉၆** ကို မင်းအပါအဝင် မင်းရဲ့ဆရာ သမားတွေ မဖတ်မိဘူး ထင်တယ်။ မူဆလင်ကို မုန်းလို့ ကုန်အံ (မင်းယုံကြည်တဲ့ ဘာသာတရားက ပြဌာန်းထားတဲ့ ကျမ်းထက် အဆပေါင်းများစွာ သေးငယ်တဲ့ ကျမ်းလေး)ကို မင်း မဖတ်ချင်ရင်တောင်- ကမ္ဘာသမိုင်းကို ပြန်ကြည့်သင့်တယ်။ ဥရောပကို အစ္စလာမ် သာ သနာ မရောက်မှီ ခရစ်ယာန်တွေမှာ အချင်းချင်းဂိုဏ်းကွဲပြီး ဘာသာရေး ရာထူး အာဏာလုပ်နေကြတယ်။ သတ်နေကြ တယ်။ အစ္စလာမ် သာသနာရောက်လာတယ်။ အစ္စလာမ်မင်းတွေ အုပ်ချုပ်တယ်။ ခရစ်ယာန်တွေကို ကိုယ်ပိုင် ဥပဒေနဲ့ အုပ်ချုပ်ခွင့်ပေးထားတယ်- History of Christianity, History of Islam တွေကို wiki ဝက်ဆိုဒ်တွေမှာ ဖတ်ကြည့်လိုက် လေ- အဲ့ဒါ ခရစ်ယာန် ပညာရှင်တွေ ရေးထားတာ။ နိုင်ငံရေးအရ အာဏာလှည့်တွေဖြစ်တော့ ခရစ်ယာန်တွေက သာသနာ ပြုစစ် (ကရူးဆိတ်)ကို ဆင်နွှဲတယ်။ မူဆလင်တွေက ဂျီဟတ် (တော်လှန်ရေး)နဲ့ခုခံတယ်။ အဲ့ဒီစကားလုံး အဓိပ္ပာယ်တွေကို မင်းသိရဲ့လား။ ခရစ်ယာန်တွေဟာ နောက်ဆုံး စတုတ္ထ ကရူးဆိတ်မှာ ခရစ်ယာန်ဂိုဏ်းအချင်းချင်း တိုက်ခိုက်ကြတယ်။ မင်း လေ့လာ လိုက်ဦးကွာ- ဟုတ်လား။

ပုဂံခေတ် တရုပ်ပြေးမင်းလက်ထက်မှာ မြန်မာပြည်ကို ဝင်လာတဲ့ တရုတ်တပ်ဆိုတာ တရုပ် မူဆလင် တပ်တွေ ဖြစ်တယ်။ ဝင်လာတဲ့ အကြောင်းရင်းကလည်း နယ်ချဲ့ဘို့ မဟုတ်ဘူး။ တရုပ်သံတမန်တွေကို သတ်ပစ်လို့ ဖြေရှင်း ဘို့ဝင်လာခဲ့တာ။ ဘုရင်ကို နန်းချတယ်။ ထီးနန်းကိုသိမ်းတယ်။ ဒါပေမယ့် မြန်မာနိုင်ငံကို အစ္စလာမ်သာသနာ အတင်းအဓမ္မ မပြုခဲ့ဘူး။ နောက်ဆုံးရဟန်း သံဃာတွေရဲ့ မေတ္တာရပ်ခံချက်ကြောင့် တပ်ပြန်ရပ်သွားခဲ့တယ်။ ဒါတွေကိုကော မင်းသိရဲ့လား။ မင်းမှာ ဘာဗဟုသုတမှ မရှိဘူး- ဆိုတာ မင်းစာကို ဖတ်ပြီး လူတွေ သိနေတယ်။ မင်းအနေနဲ့ မင်းဘာသာအတွက် စိုးရိမ်တယ် ဆိုရင်- သူတစ်ပါးကို နောက်ထပ် မဖော်ကားမိအောင် ငါ အပင်ပန်းခံပြီး စာရေးပြနေတာ။

ရာဇဝင်မှာ နှစ်နိုင်ငံစစ်တိုက်လို့ စစ်ရှုံးရင် အဖျက်ဆီးခံ ရပါတယ်။ ဒါပေမယ့်လူမျိုးလိုက် မပျောက်ကွယ်သွားပါဘူး။ ဘာသာတရား ယဉ်ကျေးမှုတွေလည်း ပျောက်ကွယ် မသွားပါဘူး။ ဒါပေမဲ့ မွတ်ဆလင်တွေကိုစစ် ရှုံးခဲ့တဲ့နိုင်ငံတွေ အားလုံးမှာ

ဆိုရင် လူမျိုးပျောက်ကွယ်သွားပါတယ်။ သတ်ဖြတ်ချေမှုန်း သွေးနှောခြင်းကို ခံရပါတယ်။ မွတ်ဆလင်တွေဟာ စစ်နိုင်ရင် အဲဒီနိုင်ငံမှာရှိတဲ့ ယောက်ျားလေးမှန်သမျှကို ခေါင်းဖြတ်သတ်ပြီး မိန်းမမှန်သမျှကို မုဒိန်းကျင့်ပြီးသွေးနှောပစ် တာပါ။

(လွန်ခဲ့တဲ့ မကြာသေးမှီနှစ်က ရှမ်းအမျိုးသမီးတစ်ဦးရေးတဲ့ မုဒိန်းကျင့်ခွင့် လိုင်စင် ဆိုတာ မူဆလင်ကုလားတွေကို ရည်ရွယ်ပြီး ရေးတာလို့ မင်းဆိုလိုတာလား။ လွန်ခဲ့နှစ်ကလေးက မြန်မာနိုင်ငံက ဘုန်းကြီးတွေကို ခေါင်းရိုတ်ခွဲ သတ်ဖြတ် ကြတာတွေကကော မူဆလင် ကုလားတွေပဲ ဖြစ်တယ်လို့ မင်းထင်နေသလား။ မင်းဟာ ဗုဒ္ဓဘာသာ အစစ် ဟုတ်မဟုတ် တော့ ငါမသိဘူး။ မင်းက ဘုန်းကြီးနာမည် ခံပြီး စာရေးနေတော့- မင်းလောက် အတွေးအခေါ်ခေါင်းပါးတဲ့ မဟုတ်မဟတ် ပြောတတ်တဲ့ ဘုန်းကြီးမျိုး ဗုဒ္ဓဘာသာထဲမှာ ရှိမယ်လို့ ငါ မယုံကြည်ခဲ့ဘူး။)

နှစ်ပေါင်း (၁၄၀၀) အတွင်းမွတ်ဆလင်တို့ရဲ့ islamization အလုပ်ခံရတဲ့ အစ္စလာမ် ဘာသာအတွင်းကို အတင်း သွတ်သွင်း ခြင်းခံရတဲ့ နိုင်ငံတွေကတော့... Turkey (တူရကီနိုင်ငံ) မူလက ခရစ်ယာန်နိုင်ငံ -

(တူရကီ တာကက်တွေက အီရတ်။ အီဂျစ် မူဆလင်နိုင်ငံတွေကို အာဏာသိမ်းပြီး မူဆလင် ဖြစ်သွားတာလား။ အာရပ်က မူဆလင်တွေက တူရကီတွေကို လာသိမ်းပြီး မူဆလင် ဖြစ်သွားတာလား မင်း အသေအချာ လေ့လာလိုက်ဦး)

Indonesia (အင်ဒိုနီးရှား) မူလကဗုဒ္ဓဘာသာနိုင်ငံ-

Malaysia (မလေးရှား) မူလကဗုဒ္ဓဘာသာနိုင်ငံ-

(အင်ဒိုနီးရှား။ မလေးရှား အပါအဝင် ကမ်းပူးရှားတောင်ပိုင်း ထိုင်းတောင်ပိုင်း ဆိုတာ ဆရီဝီဂျာယံ အင်ပါယာလို့ ခေါ်တယ်။ အဲဒီအင်ပါယာကို မူဆလင်တွေက အာဏာလာသိမ်း သာသာနုပြုတာလား- ဆရီဝီဂျာယံမင်းဆက် သူ့ဟာသူ အစ္စလာမ် သာသနာကို လက်ခံလိုက်တာလား- မင်းလေ့လာလိုက်ဦး။ တရုတ်မူဆလင် ချင်းဟိုရဲ့ ရေတပ်မတော်ကြီး အဲဒီအင်ပါယာကို ဆိုက်ရောက်လာခဲ့တာတောင် သာသနာ မပြုခဲ့ဘူး ဆိုတာ မင်းသိရဲ့လား။)

Afganistan (အာဖဂန်နစ္စတန်) မူလကဗုဒ္ဓဘာသာနိုင်ငံ-

(အဲဒီနိုင်ငံကို ဗုဒ္ဓဘာသာ မွန်ဂိုးလီးယားတွေ အုပ်ချုပ်တယ်။ သူတို့က အနောက်ဘက်ကို စစ်ကျွဲရင်းကျွဲရင်း နောက်ဆုံး ဘက္ကဒတ်ထိ သိမ်းပိုက်လိုက်တယ်။ မူဆလင်တွေကို နှစ်များစွာ အုပ်ချုပ်ခဲ့တယ်။ ဘက္ကဒတ်ရှိ သိပ္ပံပညာ အမွေအနှစ် မှတ် တမ်းတွေ။ သမိုင်းဆိုင်ရာ မှတ်တမ်းတွေကို အကြွင်းမဲ့ ဖျက်ဆီးလိုက်တယ်။ အနောက်ဘက်က မူဆလင်နိုင်ငံ တူရကီကို သိမ်းပိုက်ပြီး အစ္စလာမ်ဘူလ မြို့မှာ ယောက်ျားမှန်ရင် အကုန်သတ် မိန်းမမှန်ရင် မုဒိန်းကျင့်ခဲ့တယ်။ ကမ္ဘာပတ် သူတို့ သိမ်း သမျှ ဒေသတွေအားလုံးမှာ အဲဒီအတိုင်း ကျင့်ခဲ့တယ်။ သူတို့ မုဒိန်းကျင့်သမျှ အမျိုးသမီးတွေထဲမှာ မူဆလင်မ တူရကီသူ။ အီရတ်သူတွေက ရုပ်ရည်လှပပြီး ယဉ်ကျေးမှု ရှိလို့ မယားငယ်တွေ အဖြစ် အသိအမှတ်ပြု သိမ်းပိုက်ခဲ့တယ်။ နောက်ဆုံး (စသိမ်းပြီး နှစ်ပေါင်း ၄၀ အတွင်းမှာ) သူတို့ကိုယ်တိုင် အစ္စလာမ်သာ သနာကို လက်ခံယုံကြည်လာတယ်။ သူတို့က သူတို့ ဗုဒ္ဓဘာသာက ဟောထားတဲ့ နောက်ဆုံးပွင့် အရိမေတ္တယျ ဆိုတာ မဟာမ္မဒ် ဖြစ်တယ်လို့ ယုံကြည်ခဲ့တယ်။ ဒါကြောင့် သူတို့ ရဲ့ ဒေသတွေ ဖြစ်တဲ့ အာဖဂန်။ ပါကစ္စတန်ဒေသတွေဟာ မူဆလင် တွေ ဖြစ်ကုန်တယ်။ အဲဒီခေတ်ကာလက ဘုရင် ကိုးကွယ်တဲ့ သာသနာဟာ နိုင်ငံတော် သာသနာ ဖြစ်တယ်။ မြန်မာနိုင်ငံမှာ အနော်ရထာ ကိုးကွယ်လို့ တစ်နိုင်ငံလုံး ဗုဒ္ဓဘာသာ ဖြစ်သွားသလိုမျိုးပေါ့။-- မင်းလေ့လာ လိုက်ပါဦး။) (အထူးမှတ်ချက်က- အဲဒီမွန်ဂိုတွေဟာ အလွန်တရာ ဆိုးလွန်းလို့ သူတို့ဟာ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်တွေ မဟုတ်သယောင်- ဘာသာမဲ့ အရိုင်းတွေလို့ သမိုင်း အများစုမှာ ရေးကြတယ်။ ဒါပေမယ့်-

History of Buddhism ဆိုတဲ့ Wiki မှာ ဖတ်ကြည့်လိုက်ပါ။ သူတို့ဟာ ဟိနယန ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်တွေ ဖြစ်တယ်။ ဂျင်ဂစ်ခန်းရဲ့ မျိုးဆက် ခြမ်း တွေဟာ အယူသည်း ဗုဒ္ဓဘာသာတွေဖြစ်တယ်။ နောက်ဆုံးမှာ ဟိနယန ဆိုတာ သူတို့ရဲ့ မူလဇစ်မြစ် မွန်ဂိုလီးယား နန်းတွင်း ကွက်ကွက်ကလေးမှာပဲ ကျန်နေခဲ့တယ်- ဆိုတဲ့ အကြောင်း အတိအကျ ပါဝင်နေ တယ်။ သူတို့ သွားခဲ့ရာ တစ်လျှောက် အီရန်- အီရတ် နယ်စပ်အထိ ဗုဒ္ဓအနုပညာတွေ၊ ဇရပ်ဟောင်းတွေ အခုအချိန်ထိ တူးဖော် တွေ့ရှိနေ သေးတယ်။)

Parkistan (ပါကစ္စတန်) မူလက ဟိန္ဒူနိုင်ငံ (အပေါ်မှာ ရှင်းပြပြီးပြီ။) Bangladesh (ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်) မူလက ဟိန္ဒူနိုင်ငံ စသည်ဖြင့်-

(ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်က မူလက ဟိန္ဒူနိုင်ငံ ဖြစ်တယ်။ နောက်ပိုင်း ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်တွေ ဖြစ်လာတယ်။ မူဆလင် မင်းဆက် အိန္ဒိယ ကို မအုပ်ချုပ်မီ- ဟိန္ဒူမင်းဆက်တွေ လက်အောက်မှာ ဗုဒ္ဓ ဘာသာရဟန်းတွေကို အကြီးအကျယ် နှိပ်ကွပ်ခဲ့တယ်။ မဂို မင်း ဆက်မှာ ပါလာတဲ့ အစ္စလာမ်သာသနာ ရောက်လာတော့ ဗုဒ္ဓဘာသာတွေ အသက်ရှူခွင့် ရသွားတယ်။ ဒါပေမယ့် မူဆလင် မင်းတွေက ဗုဒ္ဓဘာသာ ရဟန်းကို ဖြစ်စေ၊ ဟိန္ဒူ ဘုန်းကြီး ကို ဖြစ်စေ၊ မူဆလင် ဗလီဆရာကို ဖြစ်စေ နန်းတော်က ဆွမ်း ကွမ်း ထောက်ပံ့ထားခြင်း မရှိဘူး။ ဘာသာရေး လွတ်လပ်ခွင့် ပေးထားတယ် ကိုယ့်ထမင်းကိုယ် ရှာစားပြီး သာသနာ ပြုချင်ပြု မပြုချင်နေ ခွင့်ပြုတယ်။ ဗုဒ္ဓဘာသာနဲ့အပြိုင် ဟိန္ဒူ ဂိုဏ်း ကိုးဂိုဏ်းရှိခဲ့တယ်။ ဟိန္ဒူတွေက ဂေါတမဟာ သူတို့ ဘာသာရဲ့ ၉ ပါးမြောက် ဘုရားငယ် ဖြစ်တယ်ဆိုတဲ့ သီအိုရီနဲ့ ဗုဒ္ဓဘာသာ လူထုကို စည်းရုံးခဲ့တယ်။ ဗုဒ္ဓဘာသာ လူထုက အဲ့ဒီ ဘက်ကို ပါသွားတယ်။ နောက်ပိုင်း အစ္စလာမ်ရဲ့ ဆူဖီစင် ဝိပဿနာ ဂိုဏ်းတွေ ထိုးဖောက်ဝင်ရောက်လာတယ်။ သီအိုရီ ချင်း- အယူချင်း အားပြိုင်ဆွေးနွေးကြတယ်။ အဲ့ဒီလို အားပြိုင်မှုမှာ အခြေ မခိုင်မာတဲ့- သီအိုရီအားနည်းတဲ့ဘက်က ရုံးနိမ့် သွားတယ်။ - ရှင်ဟိယန်ဆိုင်ရဲ့ ကိုယ်ရေးမှတ်တမ်း အပြည့်အစုံကို အင်္ဂလိပ်လို ရှာဖတ်ကြည့်လိုက်။ ဆရာဦးဖိုးကျား ဘာသာပြန်တဲ့ တစ်ပိုင်းတစ်စကို ဖတ်ပြီး သမိုင်းမသိ ဘာမသိ ရမ်းရွှီးဝါဒနဲ့ သူများကို ဖော်ကားရင် မင်းကို ရာဇဝင် ဆရာ တွေက လူဆိုးလူယုတ်လို့ မော်ကွန်းရေးသွားလိမ့်မယ်။ မင်းပြောခဲ့ သလို စစ်ပွဲအတွင်းမှာ ဗုဒ္ဓဘာသာဘုန်းကြီးကျောင်းတွေ ပျက်သွားခဲ့ရတာတွေရှိတယ်။ ဒါပေမယ့်- ရန်သူတွေ ခိုလှုံတဲ့ နေရာတွေသာ ဖြစ်တယ်။ မြန်မာရာဇဝင်မှာ မဟာယန ဗုဒ္ဓ ဘာသာဂိုဏ်းဝင် သိုဟန်သွားဟာလည်း သူနဲ့အယူမတူတဲ့ ဗုဒ္ဓဘာသာကျောင်းပေါင်းများစွာနဲ့ ပိဋကစာမူတွေကို မီးရှို့ပစ်တာ မင်း မသိဘူးလား။ -- စစ်ပြီးကာလမှာ မူဆလင်တွေဟာ- **ကုရ်အာန် ၂၂:၄၀ ပါ ဂျူးဘုရားကျောင်းများ။ ခရစ်ယာန် ဘုရားကျောင်းများ။ ဗုဒ္ဓဘာသာ ဟိန္ဒူဘာသာ ဘုရားကျောင်းများ အစ္စလာမ်သာသနာဝင်တို့ရဲ့ ဘုရား ကျောင်းများကို ကာကွယ်စောင့်ရှောက်ပေးခဲ့တယ်။** ကုရ်အာန် ၂၂:၄၀ ကို ဖတ်ကြည့်လိုက် မင်းပြောသလို မူဆလင် တွေဟာ ကုရ်အာန်ပါ သွန်သင်မှုကို ၁၀၀ ရာနှုန်း နှလုံးဦးတိုက် လိုက်နာသူတွေ ဖြစ်တယ်။

မြန်မာနိုင်ငံထက်ပိုကြီးပြီး လူဦးရေပိုများတဲ့ နိုင်ငံတွေတောင် မခံနိုင်ပဲ လူမျိုလည်းပျောက်၊ ဘာသာလည်း ပျောက်ခဲ့ရ ပါတယ်။ ဘာသာတရားအားလုံးရဲ့ အထွတ်အမြတ်ထားတဲ့ Holy Places တွေအားလုံးဟာ မွတ်ဆလင်တွေအားလုံးရဲ့ မီးရှို့ ဖျက်ဆီး ခြင်းကို ခံခဲ့ရပါတယ်။

(ဘယ်အရပ် ဘယ်ဒေမှာ ပါလိမ့်- ထိုင်းနိုင်ငံ အယုဒ္ဓယနဲ့ စကိုထိုင်းက ဘုရားကျောင်းတွေ ဆင်းတု တော်တွေကို ဖျက်သွား တာလား။)

မကြာသေးမီက မွတ်ဆလင်တွေ ခိုင်းနမိုက်နဲ့ဖျက်ဆီးခဲ့တဲ့ ကမ္ဘာ့ အကြီးဆုံး သဲကျောက်နဲ့ထုလုပ်တဲ့ ဗုဒ္ဓ ဆင်းတုတော်ကြီး ကို ကြည့်ရင် သိနိုင်ပါတယ်။

(အဲဒီဒေသမှာ မူဆလင်တွေပဲ ရှိနေတာ နှစ်ပေါင်း ထောင်ကျော်နေပြီ။ ဘယ်သတင်း ဘယ်မီဒီယာတွေမှ မပေါ်ခင် ကာလကပဲ ဖျက်ပစ်ရင်လည်း ဘယ်သူမှ သိမှာ မဟုတ်ဘူး။ သူတို့ကိုယ်တိုင် အစွဲလွယ် သာသနာကို သက်ဝင်ယုံကြည်သွားတာ။ အဲဒီ အရပ်တွေက သူတို့လူမျိုးရဲ့ လက်ရာ။ သူတို့လူမျိုးရဲ့ အမွေတွေသာ ဖြစ်တယ်။ သူတို့ အတွက် မလိုအပ်တာကို သူတို့ ထားနေတဲ့ မလိုတော့ဘူး မဟုတ်လား။ မင်းတို့နေတဲ့ မြို့မှာ လွန်ခဲ့တဲ့ နှစ်ပေါင်းများစွာက မူဆလင်တွေ နေခဲ့တယ် ဆိုပါတော့။ အဲဒီ မူဆလင်တွေက ဗုဒ္ဓဘာသာကို ကူးပြောင်းသွားကြတယ် ဆိုရင် မူဆလင်အမွေကို ဆက်ခံမယ့် လူသားလည်း မရှိတော့ဘူး ဆိုရင် အဲဒီမြို့က ဗလီတွေကို အဲဒီဒေသက အမွေဆိုင် လူသားတွေအနေနဲ့ လုပ်ချင်ရာ လုပ်ဆောင်ခွင့် ရှိ တယ် ဆိုတာ မင်း မတွေ့တတ်ဘူးလား။ ၁၁ ရာစုမှာ စပိန်တောင်ပိုင်းက မူဆလင်တွေရဲ့ မြေတွေကို သိမ်း။ လူတွေကို အစုလိုက်အပြုံလိုက်သတ်။ ဗလီတွေအားလုံးကို ဖျက်ဆီးလိုက်တာ။ ၁၈ ရာစုတွင်းက ယိုးဒယားနိုင်ငံ စခိုထိုင်း။ အယုဒယ မြို့များက ဗုဒ္ဓသာသနိက အဆောက်အအုံတွေကို ဖျက်ဆီးပစ်တာ မူဆလင်တွေလို့ မင်းထင်နေသလား။- မူဆလင် နိုင်ငံ ဖြစ်နေပြီ ဖြစ်တဲ့ အင်ဒိုနီးရှားမှာ ကမ္ဘာအကြီးဆုံး စေတီကြီး ဗုဒ္ဓဗုဒ္ဓါ ရှိနေသေးတယ်။ စောင့်ရှောက်ပေးထားတယ်ဆိုတာ စကားမှာ ထည့်မပြောဘူးလား။ ကျေးဇူးရှင်တွေကို ကျေးဇူးတင်ကောင်းမှန်း မသိဘူးလား။

ခရစ်ယာန်နဲ့ ဂျူးဘာသာတို့ရဲ့ အထွတ်အမြတ်ထားတဲ့ Jerusalem မြို့ဟာ မွတ်ဆလင်တို့ရဲ့ အကြိမ်ကြိမ်မီးရှို့ ဖျက်ဆီးခြင်း ကို ခံခဲ့ရပါတယ်။

(စာမတတ်တဲ့ လူတွေကတော့ မင်းပြောတာကို ယုံလိမ့်မယ်- မောင်ရင်။ ဂျေရုဆလင်ကို ဖျက်ဆီးခဲ့တာ ဘေဘီလုံနီးယား ဘုရင်များအနက် တီတု ဖြစ်တယ်ဆိုတာ သမ္မာကျမ်းမှာ ပါတယ်။ နောက်ပိုင်း ရောမအုပ်ချုပ်တယ်။ ဂျူးမျိုးနွယ်တွေ ထွက် ပြေးရတယ်။ (မူဆလင်တွေ မောင်းထုတ်တာ မဟုတ်ဘူး)။ ရောမ ဘုရင် ပိလတ်က ယေရှုကိုတောင် ကားစင်တင် သတ် ပစ်တယ်။ အစွဲလွယ်သာသနာ ပေါ်ထွန်းလာတော့- ဂျေရုဆလင်ကို တန်ဘိုးထားတတ်အောင်- အေဒီ ၆၉၁ ခု တမန်တော် မုဟမ္မဒ် ပရိုနိုဗွန်ပြုပြီး နှစ် တစ်ရာလောက်မှာ Dome of Rock အမည်ရှိ အလ်အတ်(က်)ဆာကို တည်ဆောက်တယ်။ မူဆလင်တို့ရဲ့ ဒုတိယ အမြတ်ဆုံး ဝတ်ကျောင်းတော်လို့ သတ်မှတ်ပေးခဲ့တယ်။ မင်းတို့ သိနေတဲ့ (ခရစ်ယာန်တွေ လိမ်ထား တဲ့) သမိုင်းထဲကလို မဟုတ်ဘူး ဆိုတာ- ဒီနေ့ ကမ္ဘာက သိနေပြီ။ ခရစ်ယာန်ထဲက အမှန်ကို ချစ်တဲ့ ပညာတတ်တွေ ကိုယ် တိုင် ဝန်ခံနေကြပြီ။ ဒီနေ့ မြင်တွေ့နေတဲ့ ဂျေရုဆလင်ဟာ ခရစ်ယန်တွေ၊ ဂျူးတွေ ပြောတဲ့ ဂျေရုဆလင် ဗလီမဟုတ်ဘူး။ အဲဒီ ဗလီ ပရိုဂျက်ထဲက Western Wall လို့ အဆောက်အဦးလိုလို တံတိုင်းလိုလို ဟာကို ခေါ်နေတာ ဆိုတာကိုလည်း သေချာအောင် လေ့လာလိုက်ဦး မောင်ရင်။ မူဆလင်တွေက အဲဒါကို ဖျက်ဆီးဖို့ကိုထားတော့ မတ္တာဟ်ပြီးရင် အမြတ်ဆုံး လို့တောင် သတ်မှတ် ပေးထားတာ။ ကမ္ဘာက သိပြီး မင်းမသိတော့- မင်းလောက် တုံးတဲ့အကောင် ရှိသေးရဲ့လား။ ခရစ်ယာန် တွေဆီက အမွေလုပြီး ဗလီလုပ်ပစ်တာ မဟုတ်ဘူး။ ပါလက်စတိုင်းသား ခရစ်ယာန်တွေက သူတို့ဟာ သူတို့ အစွဲလွယ်သာသနာကိုပြောင်းပြီး သူတို့ ဘုရားကျောင်းကို သူတို့ဟာသူတို့ အသွင်ပြောင်းလိုက်တာ- မင်းက ဘာလိုလုပ် မနာလို ဖြစ်နေတာလဲ။ ဗုဒ္ဓဘာသာက အခြားဘာသာကို ပြောင်းရင် သူ့အိမ်မှာ ကိုးကွယ်ခဲ့တဲ့ နတ်ရုပ်တွေ၊ ဆင်းတုတွေကို သူ့ဟာသူ လုပ်ချင်ရာ လုပ်ပစ်လို့ ရတယ်။ ဒါ သူ့အခွင့်အရေးပဲ။ အလားတူ မူဆလင်က အခြားဘာသာကို ပြောင်းသွားသူ (ဥပမာ ဦးဆန်းလွင်) ဟာ သူ့အိမ် မှာ ရှိခဲ့တဲ့ ဗလီပုံတွေ၊ အာရိဗီစာပိုဒ် အဆုံးအမတွေကို သူ့ဟာသူ လုပ်ပစ်မှာပေါ့။ ဒါကို ဘယ်သူက တားခွင့် ရှိလို့လဲ။ မင်း ကိုးကွယ်တဲ့ ဘာသာက သူတစ်ပါး အခွင့်အရေးကို ဝင်ရောက်စွပ်ဖက်ဖို့ သွန်သင် ထားလို့ မင်းက ဝင်ရောက် စွပ်ဖက်နေချင်တာလား။

ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်တို့ရဲ့ အထွတ်အမြတ်ထားတဲ့ ဗုဒ္ဓဂါယာဟာလည်း မွတ်ဆလင်တို့က ရစရာ မရှိအောင် မီးရှို့ဖျက်ဆီးခြင်းခံခဲ့ရပါတယ်။

(နခေါင်းရှည်ပြီး မျက်လုံးပေါက်ကျယ်တဲ့ အာရီယန်မျိုးနွယ်ဝင် အားလုံးကို မူဆလင်လို့ မင်းထင်နေတာလား။ ဟိန္ဒူဘုရင် ပုစကျမေတ္တာကို မူဆလင်လို့ထင်ပြီး စွပ်စွဲနေလိုက်ပုံများ-- လူတွေ ပြောစရာ ဖြစ်ကုန်ပြီ။ အဲ့ဒီ ပုစကျ မေတ္တာက ဖျက်ဆီးခဲ့တာမှာ နာလန်ဒါတက္ကသိုလ်လည်း ပါသေးတယ်။ History of Buddhism ကို မင်းဖတ်လိုက်ပါ။ အင်္ဂလိပ်လို မဖတ်တတ်ရင် islammyanmar.com မှာ ဘာသာပြန်ပြီး တင်ထားပေးတယ်။ မင်းလေ့လာလိုက်ဦး- မောင်ရင်ရေ။ အဲ့ဒီဆိုက်မှာ အစ္စလာမ်သမိုင်း၊ ဗုဒ္ဓဘာသာသမိုင်း၊ ခရစ်ယာန်သမိုင်းတွေ အကုန်ကို ဘာသာပြန်ပြီး တင်ထားပေးတယ်။ ကုရ်အံဘာသာပြန်၊ သမ္မာကျမ်းစာ။ ပိဋကတော်ဘာသာပြန်တွေကိုလည်း ဖတ်လို့ ရတယ်။)

ဒါပေမဲ့ သူတို့ ရဲ့ ဝက်တန်ဆာကို ကိုးကွယ်တဲ့ မွတ်ဆလင် အဓိကမြို့တော်ဖြစ်တဲ့ ဆော်ဒီက မက္ကာမြို့ ကိုတော့ ဘာသာခြား တစ်ယောက်မှ အဝင်မခံပါဘူး။ ဝင်တာနဲ့ တရားဝင် ခေါင်းဖြတ်သတ်ခွင့် ရှိပါတယ်။ ဘယ်လောက် လူပါးဝပြီး မိုက်ရိုင်းထားသလဲ။

(မင်းက ဘုန်းကြီး နာမည်ခံပြီး ဇာတိပြပုံက မဆိုးပါဘူး။ ရုပ်ပွားမှန်ရင် ဘာရုပ်ပွားကိုမှ လက်မခံတဲ့ လူမျိုးကိုမှ ဟိုဟာ ကိုးကွယ်တယ်။ ဒီဟာကိုးကွယ်တယ် ပြောတာ မင်းကိုမင်း မရှက်ဘူးလား။ မင်းလို တွေသမျှ အရုပ်အားလုံးကို ကိုးကွယ် တဲ့ ပညာမဲ့တွေသာ ပေါက်ကရကိုးကွယ်ရင်း အဲ့ဒီအရုပ်တွေကို ဦးချကတော့ နေမိမယ်- သတိထားဦး။ အစောပိုင်းက မင်းထောက်ခံပြောဆိုခဲ့တဲ့ ဘာသာတရားတွေမှာ လိင် တန်ဆာကို တရားဝင်ကိုးကွယ်တဲ့ ဂိုဏ်းတွေရှိတယ်။ မင်းမယုံရင် ရန်ကုန်မြို့ သင်္ကန်းကွန်း ဆရာအတတ်သင်ကျောင်းရှေ့ ပြည်ထောင်စုလမ်းထဲက တစ်ခုတည်းသော ဘုရားကျောင်းကို သွားကြည့်လိုက် မျက်ဝါးထင်ထင် မြင်တွေ့သွားရလိမ့်မယ်။ အဲ့ဒီဘာသာတွေကို မင်းက အရမ်းထောက်ခံနေတော့ သူတို့ကိုးကွယ်နေတာတွေကို မင်းအကြိမ်ပေါင်း ဘယ်လောက် ရှိခိုးဦးချ ခဲ့ပြီးလဲလို့ ငါတောင် မတွေးရဲဘူး။ သို့မဟုတ် အစ္စလာမ်ကို ပုတ်ခတ်တဲ့လူတွေက မက္ကာဟာ ကာအိဘာ ဝတ်ကျောင်းတော်မှာ ဟိုပုံတွေ ရှိတယ်။ ဒီပုံတွေရှိတယ်လို့ ဝါဒဖြန့်တာကို မင်းက တကယ်ယုံပြီး ဝင်ရောက်ဖူးမျှော် နမ်းရှုံ့ခွင့် မရလို့ စိတ်ဆိုးနေတဲ့ပုံပဲ။ စိတ်မဆိုးနဲ့ မောင်ရင်- အဲ့ဒီမှာ မင်းဖူးမျှော်လို တဲ့ပုံ ဘာပုံမှ မရှိဘူး။ မင်းဖူးမျှော်ချင်လှချင်ရဲ့ ဆိုလဲ- မင်းအိမ်မှာ မင်းပုံဆွဲလိုက်ပါ။ ထုဆစ်လိုက်ပါ။ မက္ကာဟာကို သွားရင် ခရီးစရိတ်ကုန်မယ်- လူပန်းမယ် နောက်ဆုံး ဘာပုံမှ မတွေ့ပဲ ပြန်လာခဲ့ရမယ်။

နောက်တစ်ခုက စည်းကမ်းရှိတဲ့ ဥပဒေ ရှိတဲ့ အိမ်တွေ။ တိုင်းပြည်တွေ။ သာသနာတွေ။ နိုင်ငံတွေမှာ သတ်မှတ်နယ်မြေဆိုတာ ရှိတယ်။ အောက်တန်းစား ပြည့်တန်ဆာ အိမ်လို ဝင်ချင်တိုင်း ဝင်လို့ မရဘူး။ ဗီဇာလိုတယ်။ မြန်မာနိုင်ငံကို နိုင်ငံခြားသား ဝင်ဘို့ ဗီဇာလိုတယ်။ အမေရိကန်ဆိုလည်း ဝင်ချင်တိုင်း ဝင်လို့ မရဘူး ဗီဇာလိုတယ်။ တန်ဘိုးပိုကြီးရင် ဗီဇာက ပိုခက်တယ်။ မင်းအမျိုးတွေအားလုံးကို အမေရိကန်ကို လာဘို့ မင်း အလွယ်တကူ ကျိုးစားလို့ ရနိုင်မလား။ မင်းမှာ အသိဉာဏ်ရှိရင် စဉ်းစားပေါ့။ အလားတူပဲ အစ္စလာမ်ဆိုတာ ကမ္ဘာစံပြဘာသာ ဖြစ်တယ်။ ဘယ်နိုင်ငံကမှ ဗီဇာဆိုတာကို မပြဌာန်းတတ်မှီ ကာလကတည်းက မက္ကာဟာရှိ ကျောင်းတော်ကို ဝင်ဘို့ ဗီဇာဆိုတာကို ပြဌာန်းထားပေးတယ်။ အဲ့ဒါ ခေတ်မှီတိုးတက်တဲ့ နိုင်ငံအားလုံးအတွက် စံပြအဖြစ် သွန်သင်ပေးခဲ့တာ။ ဘယ်သူမှ မဝင်ရဘူးဆိုတာ မဟုတ်ဘူး ဗီဇာရှိရင် အားလုံးလူ ဝင်လို့ရတယ်။ အဲ့ဒီဗီဇာက အတုလဲ အတု မရှိသော အသက်တအရင်မှ အပ အခြား ဘုရားဟူ၍ မရှိ။ မဟာမ္မဒ်သည် နောက်ဆုံးပွင့် ဗုဒ္ဓ ဖြစ်၏ ဆိုတာကို ယုံကြည်သက်သေ ခံနိုင်ရင် မင်းဗီဇာရသွားပြီ။ မင်းအတွက် ခရီး စရိတ် တတ်နိုင်ရင် တံခါးမရှိ ခါးမရှိဘဲ မောင်ရင်။- ပြည့်တန် ဆာအိမ်လို ဝင်ချင်တိုင်း ဝင် ထွက်ချင်တိုင်း ထွက်လို့တော့ မရဘူး။

စည်းမရှိကမ်းမရှိတဲ့ လမ်းဘေးက အလေအလွင့်တွေကိုလည်း လက်မခံဘူး- ဒီတော့ စိတ်မရှိနဲ့မောင်ရင်- မင်း လေ့လာ လိုက်ပါဦး။

ဒီနေရာမှာ ကျွန်တော့်ကို အကြောင်းမဲ့ မွတ်ဆလင်တွေကို မုန်းတီးနေတယ်လို့ ပြောချင်တဲ့ လူများရှိရင် မေးခွန်းတစ်ခု မေး ချင်တယ်။

(မင်းက မုန်းနေတာ မဟုတ်ဘူး။ ကြောက်နေတာ။ ကိုယ့်လိပ်ပြာကိုယ်မလုံတာ။ လိပ်ပြာလုံချင်ရင် ခိုင်လုံ တိကျတဲ့ ဘာသာ တရားကို လက်ခံလိုက်ပါ။)

ဒီဗုဒ္ဓဘာသာ၊ ဂျူးဘာသာဝင်၊ ခရစ်ယာန် ဘာသာဝင်တွေဟာ ဒီမွတ်ဆလင်ကောင်တွေ အထွတ်အမြတ်ထားတဲ့ ဆော်ဒီက မက္ကာ Mecca မြို့ကိုမီးရှို့ ဖျက်ဆီးခဲ့လို့လား။ ရာဇဝင်မှာ ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်တွေက စစ်တပ်ကြီးဖြူပြီး ဒီမွတ်ဆလင်ကောင်တွေ အထွတ်အမြတ်ထားတဲ့ ဆော်ဒီကမက္ကာ Mecca မြို့ကို မီးရှို့ ဖျက်ဆီးခဲ့တယ်လို့ ဖတ်ဖူးလား။ ကြားဖူးလား။ ခရစ်ယာန် ဘာသာဝင်တွေကရော။????

(ဗုဒ္ဓဘာသာ မရှိတွေ မက္ကာဟိထိ မရောက်ခဲ့လို့ ဗုဒ္ဓဘာသာတွေက ဖျက်ဆီးခဲ့တယ် လို့ မပြောနိုင်ဘူး။ ဒါပေမယ့် သူတို့ ရောက်ခဲ့ရာ ဒေသများ ဖြစ်တဲ့ အစ္စတန်ဘူလ်က ဗလီတွေ။ မူဆလင်တွေရဲ့ အထွဋ် အမြတ် ထားရာတွေ။ တန်ဘိုးကြီးလှတဲ့ (အီရတ်) ဘက္ကဒတ် တက္ကသိုလ်ကြီးနဲ့ သမိုင်းဝင် အဆောက်အဦးတွေကို ဖျက်ဆီးခဲ့တာ သမိုင်းမှာ အထင်အရှား ရှိနေ တယ်။- ကမ္ဘာစစ်ကြီးများအတွင်းက ကာအ်ကျောင်းတော်ကို လေယာဉ်နဲ့ ဖုံးထုခဲ့တဲ့ သမိုင်း ဖျောက်လို့ မရသေးဘူး။ ကဲ မင်းဘာကို ဆက်လိမ့်ဦးမှာလဲ။ မင်းအဘ ဂျော့ဘုရင်တောင် ကြံစည်ခဲ့သေးတယ်။ ဒါပေမယ့် မိုးမီးလောင်မဲ့ အရေးကို ကြို မြင်တဲ့ လွတ်တော်က ပယ်ချလိုက်လို့ မအောင်မြင်ခဲ့ဘူးဆိုတာ မင်းသိရဲ့လား။)

ဘယ်ဘာသာဝင်တွေကမှ ဒီမွတ်ဆလင်ကောင်တွေ အထွတ်အမြတ်ထားတဲ့ ဆော်ဒီကမက္ကာ Mecca မြို့ကို တိုက်ခိုက် မဖျက်ဆီးခဲ့ဘူး။

(မင်း ဗဟုသုတ မဖြစ်စလောက်နဲ့ လျှောက်မပြောနဲ့ အပေါ်မှာ ဖတ်ကြည့်လိုက်။)

ဒါဆိုရင် ဒီမွတ်ဆလင်ကောင်တွေက သူတို့နဲ့ ဘာမှမပတ်သက်တဲ့ အခြားသောဘာသာတရား အသီးသီးရဲ့ Holy Places တွေကို ဘာကြောင့် Blind ကြီးဖျက်ဆီးခဲ့တာလဲ။ အကြောင်းကရင်းပါတယ်။ ကမ္ဘာကြီးပေါ်မှာ အစ္စလာမ်မှတစ်ပါး အခြား ဘာသာယဉ်ကျေးမှု မရှိရဆိုတဲ့ Only Purpose ကြောင့်ပဲ။ အခြားသောဘာသာ တရားအားလုံးကို အစ္စလာမ် ဘာသာရဲ့ ရန်သူဆိုပြီး မုန်းတီးမှု အပြည့်နဲ့ ဖျက်ဆီးခဲ့တာပါ။

(ရခိုင်ပြည်နယ်က ဗလီပေါင်းများစွာ။ တောင်ငူ ရမည်းသင်းက ဗလီများ။ ရန်ကုန် သင်္ကန်းကျွန်း ကာဂီယ (အသင်းတိုက် မှတ်တိုင်က ဗလီ)။ ကရင်ပြည်နယ်တွင်းက ဗလီတွေကို ဖျက်ဆီးခဲ့တာ ဒီရည်ရွယ်ချက်ပဲလား။)

ဘာလို့ မုန်းတီးလဲဆိုတော့ အခြားသော ဘာသာဝင် အားလုံးဟာ သူတို့ ဘုရားဖူး ရဲရန်သူဖြစ် နေလို့ပါပဲ။

(မင်းလွဲနေတာ အများကြီးထဲက တစ်ခုက - အလ္လာဟ် ဆိုတာ မင်းနားလည်ထားတဲ့ ဘုရားမဟုတ်ဘူး။ စကြာဝဠာ အနန္တရဲ့ ဘုရား။ မင်း- မင်းအဖေ။ မင်းအဘိုး- အားလုံးရဲ့ဘုရား။ မူဆလင်တွေရဲ့ မူပိုင် ဘုရား မဟုတ်ဘူး။ မင်းကသာ မသိဘဲ အလ္လာဟ် ဆိုတာကို ဖော်ကားရန်ရှာနေတာ။ အလ္လာဟ်မှာ ရန်သူမရှိဘူး။ အဝိဇ္ဇာစီးပြီး အလ္လာဟ်ကို မိမိရဲ့ ကိုးကွယ်ရာ အရှင်မှန်းမသိ

စော်ကားနေသူတွေသာ စော်ကားမှု အကုသိုလ်ကြောင့် သူ့ဟာသူ အလွှာဟ်ရန်သူလို့ ဖြစ်သွားတာ။ အလွှာဟ်ဘက်က ရန်သူ ဆိုတာ မရှိဘူး။ အလွှာဟ်ဆိုတဲ့ စကြာဝဠာအားလုံးအတွက် မူလဘူတ ဖြစ်မြစ်- ဓမ္မတို့ရဲ့ဖြစ်မြစ် ကို သိချင်ရင် ပိဋကတော် ဒီဃနိကာယ် အဂ္ဂဉာဏ်မှာ ဗြဟ္မကာယ၊ ဓမ္မကာယလို့ သုံးထားတာကို နားလည်အောင် ဖတ်လိုက်ရင် မင်း အမြင်မှန် ရသွားနိုင်တယ်။

မွတ်ဆလင်မှာ အစွန်းရောက် မွတ်ဆလင်နဲ့ (Radical Muslims)၊ အလယ်အလတ် (Moderate Muslims) မွတ်ဆလင်ဆို ပြီး(၂)မျိုး ရှိပါတယ်။

(မဆိုးဘူး လာသားပဲ)

အစွန်းရောက် မွတ်ဆလင်ကတော့ ယနေ့သိတဲ့ အတိုင်း အသေခံ ဗုံးခွဲနေတဲ့အကြမ်းဖက်သမားတွေပါပဲ။

(မင်းတို့ထင်သလို အကြမ်းဖက်လို့ ဘယ်မူဆလင်ကမှ မသတ်မှတ်ဘူး။ တော်လှန်ရေး သူရဲကောင်းလို့ သတ်မှတ်တယ်။ တော်လှန်ရေး မလုပ်ရဲတဲ့- တော်လှန်လုပ်နည်းကို မသွန်သင်တဲ့ သူရဲဘောကြောင်တွေ လူတွေ- ဝါဒတွေက မိမိကြောက် တိုင်း သူတစ်ပါးကို ပြောချင်တိုင်း ပြောနေတာ။ တော်လှန်ရေး မလုပ်ရဲတဲ့ အကောင်တွေသာ ခွေးလိုဝက်လို နှိပ်စက်သမျှ ခံကြတော့။ မူဆလင်တွေ ကတော့ သူတစ်ပါးက စော်ကားလာရင် အနုမြူရှိနေတဲ့ သူကိုလဲ အသေခံပြီး ခံချရဲတဲ့ သူရဲ ကောင်းတွေ ဖြစ်တယ် ဆိုတာ ကမ္ဘာက သိတယ်။ သိလာတယ်။ အဲဒီသူတို့ကို အနိုင်ကျင့်နေတဲ့ တိုင်းပြည်ထဲက စဉ်းစား ဉာဏ်ရှိတဲ့ ပညာတတ်တွေ။ ပါမောက္ခတွေ အလုံးနဲ့ အရင်းနဲ့ အစွလာမိ သာသနာကို လက်ခံလာကြတယ်။ နောက်ဆုံး အီရတ်မှာ သွားပြီး စစ်တိုက်တဲ့ ကိုးရီးယား ဗုဒ္ဓဘာသာတွေ။ ဂျပန်ဗုဒ္ဓဘာသာတွေ။ အမေရိကန် ခရစ်ယာန်တွေ အစွလာမိ ထဲကို တပ်စုလိုက် တပ်ရင်းလိုက် သက်ဝင် ယုံကြည်လာကြတယ်။ မင်း မှာ သမ္မာဒိဋ္ဌိလို့ခေါ်တဲ့ မှန်ကန်တဲ့ အမြင်မှ မရှိဘဲ။ သူတို့ဟာ မွတ်ဆလင်အားလုံးရဲ့ အမြင်မှာအာလာရဲ့ အမိန့်ကို တိုက်ရိုက်နာခံနေတဲ့ ကိုယ်ကျိုးစွန့် အနစ်နာခံနေတဲ့ Sacrifice လုပ်နေတဲ့သူရဲကောင်း Warriors တွေဖြစ်ပါတယ်။ သူတို့ကို မွတ်ဆလင်တွေ အားလုံးက လုံးဝ ထောက်ခံ လေးစားပါ တယ်။

(မှန်တယ်- မူဆလင် ဆိုတာ အမြဲတမ်း ညီညွတ်တယ်။ မင်းကတော့ ဂျပန်ဝင်လာရင် ဂျပန်အလိုရိလုပ် အမျိုးသားချင်း သစ္စဖောက်။ အင်္ဂလိပ်ဝင်လာရင် အင်္ဂလိပ် လက်စွဲတော်လှုပ် ကိုယ့်ချင်းချင်း နှိပ်စက်။ ချစ်တီးဝင်လာတော့ ငွေမက်ပြီး ချစ်တီးကုလားနဲ့ ကိုယ့်သမီး၊ ကိုယ့်နှမကိုချပေး နောက်ဆုံး ယူကြုံးမရဖြစ်- ဖြစ်သမျှဒေါသကို မဆီမဆိုင် အေးအေးချမ်း ချမ်းနေတဲ့ မူဆလင်အပေါ်မဲ။ မူဆလင်တွေ အမဲသားစားရင်လည်း မနာလိုဖြစ်။ စတဲ့ လူနဲ့စုကို အနိုင်ကျင့်ဘို့ အထက်က အကောင်ကို ဖား။ ပြည်တွင်းစစ်တွေ ဖြစ်။ မင်းလို ကောင်မျိုးရဲ့ သတ္တိက အချင်းချင်း ကြီးနိုင်ငယ်ညှင်း ကုတ်ကမြင်း သတ္တိပဲ မဟုတ်လား-)

ဥပမာ။ ။ပြောရင် ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်လူတွေက သာမန်လူတွေ၊ ဗုဒ္ဓဘာသာ သံဃာရဟန်းတော်တွေကတော့ ဗုဒ္ဓဘာသာရေး ကို စိတ်ရောကိုယ်ပါလုံ့လစီရိယ စိုက်ထုတ်နေတဲ့ သူတွေ ဖြစ်ပါတယ်။ သာမန် ဗုဒ္ဓဘာသာဝင်တွေ အားလုံးဟာ ရဟန်းတော် တွေ အားလုံးကို အားကျ ရှိသေလေးစားပါတယ်။ ထို့အတူ ရဟန်းတော်တွေ လိုအပ်သမျှကိုလည်း ထောက်ပံ့ ပေးကြ ပါတယ်။ ဒီသဘောပါပဲ။

အာသောက (ဗုဒ္ဓဘာသာ ဖြစ်ပြီးမှ) သူ့စစ်သူကြီးက ဂိုဏ်းမတူတဲ့ ဗုဒ္ဓရဟန်းတွေကို သတ်ပစ်တာ (အိန္ဒိယ ဗုဒ္ဓဘာသာ စာအုပ်မှာ ဖတ်ပါ။) သို့ဟန်သွားလက်ထက် ရဟန်းပေါင်းများစွာကို သတ်ပစ်ရှင်းပစ်။ ပိဋကကို မီးရှို့ပစ်တာ-၊ ၂၀၀၆ စက် တင်ဘာ- ဘုန်းကြီးခေါင်း ရိုက်ခွဲတာလည်း ထုံပြောဦးလေ။

အသေခံပုံခွဲ လူသတ်ခေါင်းဖြတ်နေတဲ့ မွတ်ဆလင် အကြမ်းဖက်သမားတွေ အားလုံးဟာ မွတ်ဆလင်တွေ အားလုံး အ တွက်တော့ အလွန်အားကျရှိသေ လေးစားဖွယ်ကောင်းတဲ့ သူရဲကောင်းတွေဖြစ်ပါတယ်။ ငွေကြေးပစ္စည်း လိုအပ်တာတွေ အားလုံး ထောက်ပံ့ကြပါတယ်။

(မှန်လိုက်လေခြင်း။ မြန်မာ့လွတ်လပ်ရေးတပ်မှာ ပါဝင်ခဲ့တဲ့ အချို့သော လူဆိုးသူခိုးတွေ။ ဓားပြတွေကိုတောင် အတိတ် ရာဇဝင် ဖုံးပြီး သူရဲကောင်းဘွဲ့ ချီးမြှင့်ရသေးတာပဲ။ ရှမ်းပြည်နယ်။ ကရင်ပြည်နယ်။ ကချင်ပြည်နယ်မှာ မုဒိန်းကျင့်နေတဲ့ စစ် သည်တော်တွေကိုတောင် ဗုဒ္ဓဘာသာလူထုနဲ့ နိုင်ငံတော် အစိုးရက အခြေအနေအရ ခွင့်လွှတ်ရ သေးတာပဲ- တော်လှန် ရေး သမားကို မထောက်ခံရင် ကျွန်ုပ်တို့မှာပေါ့။ မအေတွေ နမတွေ အားလုံး ထောင်းလမောင်း ကြေကုန်မှာပေါ့။ မင်း ကတော့ ကိုယ်နိုင်ငံကို နိုင်ငံကြီး တစ်နိုင်ငံက ဝင်ရောက်သိမ်းပိုက်ရင် နှမချပေးမယ့် လူတန်းစား ဆိုတော့ သူရဲကောင်း တွေကို ဘယ်လို နားလည်ပေးနိုင်မလဲ။)

ဒါကြောင့် ဒီအကြမ်းဖက် မွတ်ဆလင် အစွန်းရောက်တွေကို အလယ်အလတ် မွတ်ဆလင်တွေက ဆုံးမဖြေရှင်း လိမ့်မယ် ဆိုတာ မဖြစ်နိုင်တဲ့ အတွေးအခေါ်ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။

(မင်းတောင် အမှန်ကို သိသလိုလိုပဲ- မင်းလို မူဆလင်မုန်းတဲ့ အကောင်လည်း သတိထား မူဆလင်က သူများကို ရန် မရှာဘူး။ ကိုယ့်ကို ရန်ရှာလာရင်လည်း အတိုင်းအတာ ကျော်လာရင် ပညာပေးတတ်တယ်။ မင်းအမြင်ပဲ။ မင်းဘယ်သူလဲ မင်းမျိုးရိုး ဘယ်သူလဲဆိုတာ ၅ မိနစ်လေ့လာရင် သိတယ်။ အတိုင်းအတာ မလွန်ခင် ပြန်ပြင်လိုက်တော့။ ဆွေးနွေးချင် ရင်လည်း အတိအကျ လေ့လာပြီးမှ ဆွေးနွေး။ ဟုတ်လား။)

ပြီးတော့ သူတို့မှာ အယုံကြည်လဲ ရှိပါတယ်။ ဒီလို အာလာ ကြီးအတွက် အသက်စွန့် အသေခံ ပုံခွဲလို့ လူများများ သေလေ (လူများများသေကြေပျက်စီးအောင်လုပ်နိုင်လေလေ) ကုသိုလ်များများရပြီး အာလာကြီးရဲ့ ကောင်းကင်ဘုံမှာ ဣမေဇျန သ် ဗူဒ အကျိုးခံစားရလေလေပဲတဲ့။

(လူသားအပေါင်း ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူနေထိုင်ရေးမူကို စော်ကားသူကို သတ်လေလေ ကုသိုလ်ရလေလေ ဆိုတာ ပိုမှန်တယ်။ အီဂျစ်နိုင်ငံမှာ ခရစ်ယာန်တွေ ဂျူးတွေ ၂၅ ရာနှုန်းလောက် ရှိတယ်။ သူတို့ကို ဘယ်မူဆလင်ကမှ မစော်ကားဘူး။ အနိုင် မကျင့်ဘူး။ ရာထူးရာကန်လည်း အချိုးအစားကျရတယ်။ ကုလသမဂ္ဂ အတွင်း ရေးမှူးချုပ် ဖြစ်သွားတဲ့ ဘူထရိုစ်ဂါလီ ဆိုတာ အီဂျစ်နိုင်ငံသာ ဂျူးဖြစ်တယ်။ ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူနေထိုင်ရေးကို အစွဲလမ်းက မြတ်နိုးတယ်။ ဘင်္ဂလားဒေ့ရှ်နိုင်ငံမှာလည်း ရခိုင်လူမျိုး ဗုဒ္ဓဘာသာတွေကို အခွင့်အရေး အပြည့်ပေးထားတယ်။ လွှတ်တော် အမတ်တွေ ရှိနေတယ်။ အင်ဒိုနီးရှား နိုင်ငံမှာ လူနည်းစု ဗုဒ္ဓဘာသာအတွက် နိုင်ငံတော် ဘာသာထဲမှာ ဗုဒ္ဓဘာသာကို ထည့်ပေးထားတယ်။ မလေးရှားမှာလည်း ဗုဒ္ဓဘာသာ တရပ်တွေကို နိုင်ငံသား အဖြစ် သတ်မှတ်တဲ့ သက်တမ်း ရလာတာနဲ့ နိုင်ငံရေး လုပ်ပိုင်ခွင့်တွေကိုပါ ပေးလာ တယ်။ (ယခင်က အက်ဗာရ်စီ ၁၀ကို ထည့်တွက်ရင်တော့ အဲ့ဒီအကောင်ဟာ ဥပဒေကို နားမလည်လို့ပဲ) မူဆလင် မဖြစ် လို့ ဘယ်သူ့ကိုမှ ရန်မရှာဘူး။ မင်းကို အထက်မှာ လွတ်လပ်စွာ ကိုးကွယ်ခွင့်တွေ။ ဘုရားကျောင်းတွေကို စောင့်ထိန်းရမယ့် ကုန်အာန်ပါ ဥပဒေတွေကို ပြောခဲ့ပြီ။ အဲ့ဒါတွေကို ဆောင်ရွက်ခြင်းဟာ အလ္လာဟ် စည်းကမ်းချက်ကို လိုက်နာခြင်းပဲ။

မင်းကိုယ်စားပြု နေတဲ့ ဘာသာမှာ အဲဒီလို ပြဌာန်းပေးထားတာ မရှိဘူးလား။ ပြဌာန်းပေးထားရင် မင်းက မင်းဘာသာကို ဖော်ကားနေတာလား။ ပြဌာန်းမပေးထားရင် အဲဒီဘာသာက အစွလာမ်ထက် ပိုပြီး ကြောက်စရာ မကောင်းဘူးလား။ မင်းလို ဘာသာသာသာနကို ဖော်ကားတဲ့ လူတွေအတွက် ငြိမ်းချမ်းရေးကို ဖော်ကားတဲ့ လူတွေအတွက် ကမ္ဘာမြေဟာ ပျော်စရာ မကောင်းပါဘူး။ မင်းကြောင့် အခြားသော ဘာသာတွေ လူ့ဘောင် ပျက်စီးသွားနိုင်တယ်။- မင်း ဆင်ခြင်ပါ။ မင်းကိုမင်း လူ များစု ဖြစ်တယ်။ အင်အားပိုများတယ် ဘဝင်မြင့်မနေနဲ့ ဆင်ခြင်ခွင့်ပေးချိန်မှာ ဆင်ခြင်ပါ။ ဆင်ခြင်ခွင့် ကာလကုန်သွားရင် ရဲတိုက်ထဲမှာ ပုန်းနေလဲ လွတ်မှာ မဟုတ်ဘူး။ အခုတောင် မင်းက ဘဝသေနေပြီးပြီ။ မင်းဟာ ဘယ်သူဘယ်ဝါပါ- လို့ လူကြားထဲမှာ ကိုယ့်အယူအဆကို ကိုယ် ရဲတင်းစွာ ပြသရဲတဲ့ လူမဟုတ်ဘူး။ ခိုးကြောင်ခိုးဝှက် နာမည်ဝှက် လူမျိုးလိမ်ပြီး လျှောက်ပြောနေရတဲ့ ဘဝ။ မင်းရဲ့ သူတစ်ပါးကို မဟုတ်မတရား ဖော်ကားတဲ့ အကုသိုလ်က မင်းကို လည်ပင်း ညှစ်ထားပြီ ဆိုတာ မင်းသိရဲ့လား။)

ဒီလို အာလာကြီး အတွက် အသက်စွန့် အသေခံပုံခွဲတဲ့ မွတ်ဆလင်တစ်ယောက်ဟာ ကောင်းကင်ဘုံမှာ အပျိုစင် ၇၂ ယောက်နဲ့ ၂၄နာရီ Non-Stop (ကာမဝုဂ်) ခံစားရမယ်တဲ့။ ဒါအနည်းဆုံးနော်။ လူများများ ပိုသတ်နိုင်လေလေ အပျိုစင် အရေအတွက် ပိုမိုဆုချခံရလေပဲတဲ့။ ဘယ်လောက်တောင် မှားယွင်းရှူးသွပ်နေတဲ့ အယူဝါဒကြီးလည်း. စဉ်းစားကြည့်ပါ တော့ဗျာ။ အဲဒီ အာလာကြီးရဲ့ ကောင်းကင်ဘုံမှာ ဆုလဒ်ဖြစ်တဲ့ အပျိုစင်၇၂ ယောက်ဟာ ဘယ်လောက် ကာမစပ်ယုက်ပေ မယ့် အပျိုပြန်ဖြစ်သွားရောတဲ့။ မိုက်တယ်နော်။

(အဲဒီ ၇၂ နှစ်ယောက်အကြောင်း။ ကောင်းကင်ဘုံမှာ နတ်သမီး ၅၀၀ နဲ့ ပျော်ပါးရဲမဲ့အကြောင်း ကုရ်အာန်ကျမ်းမှာ လုံးဝ မပါဘူး။ မင်းဖတ်ဘူးတဲ့ စာအုပ်ကို ငါသိတယ်- အဲဒီစာအုပ်မှာ မင်းလို အစွလာမ် သာသနာကို ဖော်ကားတဲ့ အကောင်တွေကို မိန်းမအဖြစ် ပြောင်းပြီးရော- သူတို့ရဲ့ အမေတွေ နမတွေ သမီးတွေ ရောကို အဲဒီ အစွလာမ် သူရဲကောင်းတွေရဲ့ အသုံးခံ ဖြစ် စေဘို့ အပျိုစင်တွေ ဖြစ်စေမယ် ဆိုတာ မင်း မဖတ်မိဘူးလား။ ဘာဖြစ်လို့ အဲဒီအပိုဒ်ကို ချန်ထားတာလဲ ထည့်ရေး လိုက်လေ။ မင်း လိုက်ယုံပြီး- မင်းပြောတဲ့ ကျမ်းအရ- မင်းတော့ ဘဝပြောင်းပြီး၂၄ နာရီ မနားတမ်း ခံရတော့မှာပဲ---) ဒါပေမယ့် ကုရ်အာန်မှာတော့ အဲဒါတွေ မပါဘူးကွာ။ မူဆလင်တွေကတော့ ကုရ်အာန်က လွဲပြီး ဘာကိုမှ ရာနှုန်းပြည့် မယ့်ဘူး။) အဲဒါ ကိုရ်ကျမ်းမှာ ရေးထားတာ။ အဲဒါပေမဲ့စဉ်းစားကြည့်တော့ ဒါဟာကောင်းကင်ဘုံမှ မဟုတ်ပဲ။ ကောင်းကင်ဘုံ ဆိုတာ အရမ်းကို အေးချမ်း ကြည်လင်နေရမှာပဲ။

(မူဆလင်တွေက ကောင်းကင်ဘုံ ဆိုတာကို မယ့်ဘူး။ မင်း မသိဘူးထင်တယ်။ မူဆလင်တွေရဲ့ ဘယ်ကျမ်းမှာမှ ကောင်း ကင်ဘုံဆိုတဲ့ အသုံးကို မသုံးဘူး-- မင်းလို ခရစ်ယာန်ယောင်ယောင် ဘာယောင်ယောင် ဗုဒ္ဓဘာသာ ယောင်ဆောင်ပြီး ပြောနေတဲ့ စကားလုံးမှာသာ ကောင်းကင်ဘုံလို့ သုံးနေတာ။)

အခု အာလာကြီးရဲ့ ကောင်းကင်ဘုံ ဆိုတာကတော့. စဉ်းစားသာ ကြည့်ကြဗျာ ဒါအပြင် လိင်တူလိင်ကွဲ ဆက်ဆံချင်တဲ့ မွတ်ဆလင်တွေ အတွက်လည်း အာလာကြီးက ထူးရှယ် ဖန်တီးပေးထားပါတယ်။ Allah is Indeed Merciful :) ဒါကတော့ အဂ္ဂယ်မရောက်သေးတဲ့ ၁၂နှစ်အရွယ်ကောင်လေး (၂၈)ယောက်ပေးထားပါတယ်။ အပျိုစင်မိန်းကလေး(၇၂)ယောက်နဲ့ လူပျိုပေါက်ယောကျာ်လေး (၂၀)ယောက် ပေးထားပါတယ်။ မိမိကြိုက်နှစ်သက်ရာ သုံးဆောင်နိုင်ပါတယ်ပေါ့။ ဘယ် လောက် တောင် မှားယွင်းရှူးသွပ်နေတဲ့ အယူဝါဒကြီးလည်း.စဉ်းစားကြည့်ပါတော့ဗျာ။

(ဒါတွေအားလုံးဟာ မင်းယုံလို့ မင်းကိုယ်တိုင် တကယ်ကြက်သီးမွေးညှင်းထမိလို့ ခံစားပြီး ရေနေတာ ဖြစ်နိုင်တယ်။) မယုံမှာစိုးလို့ အစ္စလာမ် ကိုရမ်မူရင်းကျမ်းစာမှာ ရေးထားတာကို အောက်မှာ ရေးပေးလိုက်တယ်။

(မင်းဘာတွေ ဆက်လိမ့် ဦးမှာလဲ)

The Islamic paradise is filled with full-breasted, lustrous-eyed virgins who regenerate as virgins after each sex act. Those Muslims, who gain access into Allah's paradise, can sexually enjoy those virgins for all eternity. About the sensual attractions of Islamic paradise, aka Allah's whorehouse, says the Quran:

အပေါ်က အပိုဒ်က မူဆလင်တွေရဲ့ ဘယ်ကျမ်းမှာမှ မပါဝင်ဘူး။ အထူးသဖြင့် ကုရ်အာန်မှာ လုံးဝလုံးဝ မပါ။ ကဲဆက်ပြော- "As for the righteous (Muslims)... We (Allah) shall wed them to beautiful virgins with lustrous eyes" [Q 44:51-54]

အပေါ်စာလုံးထဲမှာ အမျိုးသမီးကိုပဲ ရည်ရွယ်တဲ့ Virgins ဆိုတာ ဘယ်စာလုံးကို ဘာသာပြန်လိုက်တာလဲလို့ မင်းဆရာကြီး ကို မေးလိုက်ပါ။ မင်းသိအောင် နဲ့ရှင်းပြမယ်။ အဲ့ဒီစကားလုံးက ဟူးရ် ဆိုတဲ့ အာရ်ဗီစကားလုံး- အဓိပ္ပါယ်က သန့်ရှင်းဖြူစင်သော အဖော် လို့ပဲ ဖြစ်တယ်။ မင်းပြောသလို Wed မင်္ဂလာဆောင်ခြင်းလည်း မပါဘူး။ ဇောင်းဂျွန် ကြင်ဖော်ကြင်ဘက်။ ရဲဘော်ရဲဘက် ဖြစ်စေတယ် ဆိုတဲ့ စကားပဲပါတယ်။ ရှေ့က သုံးတဲ့ the righteous ဆိုတာမှာ ကွင်းစ ကွင်းပိတ်နဲ့ မူဆလင် ဆိုပြီး မထည့်နဲ့။ ပြီးတော့ အဲ့ဒီစကားလုံးကိုလည်း ယောက်ျားများသာ ဖြစ်ရမယ်လို့ မင်းမတွေးနဲ့ စာကို အသေချာဖတ်- ငါတို့ ရာနန်းပြည့် လက်ခံယုံကြည်တဲ့ ကုရ်အာန် ၂:၆၂ မှာ ဂျူးဖြစ်စေ၊ ခရစ်ယာန်ဖြစ်စေ။ ရေသန့် အယူရှိတဲ့ (ဟိန္ဒူ။ ဗုဒ္ဓဘာသာ) ဖြစ်စေ။ မူဆလင် ဖြစ်စေ- ဘုရားရှင်ကိုယုံကြည်လိုက်နာပြီး နောင်ဘဝကို သက်ဝင်ကာ ကောင်းမှုပြုရင် (အကျင့်ဆိုးများကို ပြုပြင်ပြောင်းလဲရင်) သုခဘုံကို ခံစားရမယ်လို့ အတိအကျ ဆိုထားတယ်။ ဒါကြောင့် ကောင်းမှုပြုသူများသည် သာယာသော ဘဝ (သေပြီးမှလို့ မဆိုလို)ကို ရရှိကာ ဖြူစင်သန့်ရှင်းသော ကြင်ယာကြင်ဘက်များ မိတ်ကောင်းဆွေမွန်များနှင့် ပူးပေါင်းနေ ထိုင်ရမည်လို့သာ ၄၄:၅၄ က ဆိုထားတာ။ မင်းလို အကျင့်ရှိတဲ့ အကောင်က မင်းလို အကျင့်ရှိတဲ့ လူချင်းပဲ တွေ့ဆုံ ပေါင်းသင်း မိတ်ဆွေ ဖြစ်မှာပေါ့။ ဖြူစင်တဲ့လူအတွက် ဖြူစင်တဲ့လူတွေ မိတ်ဆွေ ဖြစ်လာမှာပေါ့။

The righteous (Muslims) they shall triumph... Theirs shall be voluptuouswomen" [Q 78:31-33] [Koran 56:17] Round about them will serve boys of perpetual freshness. [Koran 76.19] They shall be attended by boys graced with eternal youth, who will seem like scattered pearls to the beholders." [Koran 37:40-48] They will sit with bashful, dark-eyed virgins, as chaste as the sheltered eggs of ostriches. [Koran 55:56-57] In them will be bashful virgins neither man nor Jinn will have touched before. Then which of the favors of your Lord will you deny ?"

ဒီအပိုဒ်တွေမှာ ဖြူစင်တဲ့ အဖော်မွန်တွေဆိုတာ ယောက်ျားဖြစ်နိုင်တယ်။ မိန်းမ ဖြစ်နိုင်တယ်ဆိုတဲ့ အထက်က ၄၄:၅၄ ပါ စကားကို ဆက်ရှင်းပြထားတယ်။ မင်းအသေရှာ ဖတ်လိုက်ပါ။ သူတို့ရဲ့ မျက်လုံး မျက်ခုံးမှာ အပြစ် မရှိကြောင်း ကလိန် ကကျစ် မရှိကြောင်း ပြောဆိုတာမှာ ထင်ရှားစေဘို့ ငှက်ကုလားဥနဲ့ တင်စားပြောဆိုတယ်။ အဲ့ဒီ အသုံးအနှုန်းမှာ အာရ်ဗီ သဒ္ဒါအရ ငှက်ဥကို လိင်မနဲ့ သုံးလို့ သူ့ရဲ့ လှပခြင်းကိုလည်း လိင်မ ပြနာမိစားနဲ့ တွဲသုံးရတယ်။ အဲ့ဒီလိင်မပြု နှစ်ခုစလုံးဟာ ရှေ့က လူကို ကိုယ်စားမပြုဘူး။ (လှပသော မိခင်မြေတွင် နေထိုင်သူများ ဆိုတဲ့ မြန်မာစကားမှာ ရှေ့က လှပသော ဆိုတဲ့ စကားက နောက်က နေထိုင်သူများကို ကိုယ်စားပြုတာလား။ မိခင်မြေကို ကိုယ်စားပြုတာလား မင်း စာတတ်ရင် သိမှာပါ။)

ISLAMIZATION

စစ်တိုက်ရင် အတွင်းစည်းကလည်း တိုက်တယ်။ အပြင်စည်းကလည်း တိုက်တယ်။ ဒီသဘောပဲ။ Radical muslims အစွန်းရောက် မွတ်ဆလင်တွေက အပြင်စည်း။ Moderate muslims အလယ်အလတ် မွတ်ဆလင်တွေက အတွင်းစည်း။

ဒါ မိမိယုံကြည်တဲ့ ဝါဒလမ်းစဉ်ပေါ်မှာ သစ္စာရှိတဲ့ သစ္စာရှင်တွေရဲ့ လမ်းစဉ်ပဲ။ မင်းသာ ကိုယ့်လူ သူ့ဘက်သား လုပ်ချင်လုပ်မှာ မင်းလိုအကောင်ကို ဘယ်သူက ယုံကြည်မှာလည်း။ အခုပဲကြည့် မင်းကိုယ်မင်း ဗုဒ္ဓဘာသာ နာမည်ခံပြီး ဗုဒ္ဓဘာသာ သိက္ခာကျအောင် လျှောက်လုပ်နေတာ မဟုတ်လား။

The Duty of Radical Islamic Muslims, အစွန်းရောက် မွတ်ဆလင်တွေရဲ့ တာဝန်က ပေါ်တင်သတ်ဖို့ လူများများသေ အောင် သတ်ဖို့။ တခြားသော ဘာသာဝင် လူဦးရေတွေ နည်းသွားအောင်သတ်မယ်။

(မူဆလင် မဟုတ်သူတွေက လက်နက်ကြီး လက်နက်ငယ်တွေနဲ့ လေယဉ်ကြီး လေယဉ်ငယ်တွေနဲ့ မူဆလင်တွေကို ဝံ့ကြံ။ သတ်ဖြတ်နေတာကျတော့ မင်း သာမူ ခေါ်ပေးနေတယ် မဟုတ်လား-)

The Duty of Moderate muslims, အလယ်အလတ် မွတ်ဆလင်တွေရဲ့ အဓိကတာဝန်က မယား(ကလေးမွေးစက်) တွေအများကြီးယူမယ်။

(မင်းကို ကြိုက်မယ့်သူမရှိ။ ယူမယ့်သူ မရှိလို့။ မင်းရည်မှန်းထားသမျှ ကောင်မလေးတွေက ကုလားကြီးကိုပဲကြိုက်ကြိုက်ပြီး ယူသွားလို့ ကုလားတွေကို စိတ်ဆိုးနေတာ ထင်တယ်။ ကိုယ့်ဟာကိုယ် ယေကျား ပီသအောင် ကျိုးစားလိုက်ပါ။) ဖြစ်နိုင်ရင်မူလင် နိုင်ငံက မွတ်ဆလင် မဟုတ်တဲ့မိန်းမတွေ ၄ယောက် လောက်ယူမယ်။ မယား(၁) ယောက်ကို ကလေး(၅) ယောက် နန်းနဲ့ မယား (၄)ယောက်ဆီက မွတ်ဆလင်ကလေး (၄၀၅=၂၀) ၁:၂၀နန်းနဲ့ ပွားတာ။ အင်မတန် ကြောက်ဖို့ ကောင်းတယ်။

(မင်းမှာ ဘာဗဟုသုတမှ မရှိတာ သေချာတယ်။ မင်းကို ဗဟုသုတ နဲ့ပေးလိုက်မယ်- လက်ရှိ မြန်မာနိုင်ငံမှာ မိန်းမ တစ်ဦး ထက်ပိုပြီး ယူထားတဲ့ သန်းကောင်စာရင်းကို အတိအကျ ကောက်ကြည့်လိုက်- လူဦးရေ အချိုးအစားအလိုက်- ပထမ အများ ဆုံးက တရုတ်။ ဒုတိယ အများဆုံးက မြန်မာဗုဒ္ဓဘာသာ။ တတိယ အများဆုံးက မူဆလင်ဆိုတာ တွေ့ရလိမ့်မယ်။ ပိုက်ဆံ ရှိပြီး ကျွေးနိုင်မွေးနိုင်တဲ့ လူတွေပဲ မိန်းမကို တစ်ဦးထက် ပိုယူထားတာ။ တရုတ်သူဌေးကြီးတွေ။ စစ်ဘက်ဆိုင်ရာ အကြီးအကဲ တွေက မိန်းမကို တန်းစီပြီး ယူထားတာ မင်း မမြင်ဘူးလား။ မြန်မာမူဆလင်တွေဟာ အခြားသော မြန်မာ ဗုဒ္ဓဘာသာတွေလိုပဲ ဆင်းရဲတွင်းထဲမှာ နှစ်နေတယ်- မိန်းမ တစ်ယောက်တောင် ကောင်းကောင်း မကျွေးမွေး မစောင့် ရှောက်နိုင်လို့ မိန်းမ မယူနိုင် သူတွေ အများကြီး ဖြစ်နေတယ်။ မင်းသိရဲ့လား။ အိန္ဒိယ နိုင်ငံမှာ ဟိန္ဒူတွေကို မိန်းမ အများ မယူ ဘို့ အစိုးရက ဥပဒေထုတ်ပြီး တားမြစ် ထားရတယ်။ ဒီကြားထဲ တရားဝင် မိန်းမ လေးယောက်ယူခွင့်ရှိတယ်ဆိုတဲ့ မူဆလင်ထက် ဥပဒေနဲ့ တားမြစ်ထား တဲ့ကြားက မိန်းမအများယူထားတဲ့ ဟိန္ဒူက လူဦးရေ နှိုင်းမရအောင် ပိုနေတယ်။ မင်း အိန္ဒိယ လူဦးရေ စစ်တမ်းကို ရှာပြီး ဖတ်ကြည့်လိုက်ဦး-

အခုဥရောပမှာ ခေါင်းစားနေတာ အဲဒီကိစ္စပဲ။ ဘယ်လူမျိုးကမှ ဒီမွတ်ဆလင်တွေလို ကလေးကိုတိရိစ္ဆာန်မွေးသလို အဖို တစ်ကောင်နဲ့ အမလေးကောင် မိတ်လိုက်ခိုင်းပြီး မျိုးပွား မမွေးနိုင်ဘူး။ ဒီတော့မွတ်ဆလင်တွေရဲ့ ကလေးမွေးနှုန်း Child Birth Rate အရ ကြိုက်တဲ့နိုင်ငံ တစ်ခုကို လက်နက်မပါပဲ Generations မျိုးဆက် ၃ဆက်လောက်မှာ မွတ်ဆလင် Majority အများစုနိုင်ငံဖြစ်သွားအောင် လုပ်ပစ်နိုင်တယ်။

(အဲ့ဒီနိုင်ငံတွေက လူနေမှု စနစ်ကို မင်းသိရဲ့လား။ သူတို့ ခရစ်ယာန် (နာမည်ခံ) အချင်းချင်း မိန်းမနဲ့ယောက်ျား အိပ်ယုံ လောက်အိပ်ပြီး ထားခဲ့လို့ Single Mothers တွေ ဘယ်လောက် ရှိနေသလဲ မင်းနားလည်ရဲ့လား။ မိန်းမကို သားမှတ်မှတ် မယားမှတ်မှတ်ပေါင်းသင်းတဲ့ အစွလာမ်တွေကိုမှ မိန်းမတွေက ယုံတာ။ မင်းနမကို အိပ်ပြီးထားခဲ့ရင် မင်း ဩဘာပေးမှာ လား။ မင်းနမကော ကြည့်နူးစွာ လက်ခံမှာလား။ အဲ့ဒီလူတွေက မင်းနမအတွက် ရာဂကို အခမဲ့ ဖြည့်ဆည်းပေးသွား တယ်လို့ မင်းက သာခုခေါ်ပေးမှာလား။ အစွလာမ်တွေက သားမှတ်မှတ် မယားမှတ်မှတ်ပေါင်းတယ်။ ကိုယ်ယူတဲ့ အိမ်ထောင်ဘက်ကို ကိုယ်တန်ဖိုးထားတယ်။ အဲ့ဒီလူတွေက သားသမီးတွေကိုလည်း တာဝန်ယူ ကျွေးမွေးနိုင်တယ်။ သူ တာဝန်ယူနိုင်ရင် သူဟာသာ ကလေးဘယ်လောက်ယူလူ မင်းက ဘာဖြစ်လို့ စိတ်ဆိုးနေရတာလဲ။ မင်းတို့သာ တာဝန် မယူနိုင်တိုင်း ကလေးတွေကို ဖျက်ချ- သူ့အသက်သတ်ခြင်းကို တရားဝင် ပျော်ပါးစွာ အားထုတ်၊ ပြီးတော့ သူတစ်ပါးကိုသာ အသက်တွေ သတ်တယ်လို့ စွပ်စွဲ- ကဲ ကောင်းရော။ မင်းတို့လည်း တာဝန်ယူခြင်း အပြည့်နဲ့ မိန်းမယူ ကလေးမွေးပါလား- ဘယ်သူတွေက ကန့်ကွက်နေလို့လဲ။)

အထူးသဖြင့် သိတဲ့အတိုင်းပဲ ဥရောပနဲ့ မှာဆိုရင်တော်ရုံတန်ရုံ ကလေးမမွေးချင်ကြဘူး။ တစ်ယောက်၊ နှစ်ယောက် လောက်ပဲမွေးပြီး ကောင်းကောင်း ထားကြတယ်။

(လေဖန်း ဒန်းစီး လျှောက်မပြောနဲ့။ မင်းအဲ့ဒီနိုင်ငံတွေက ဆိုရှယ်ဌာန တွေကို သွားကြည့်လိုက်။ Single mothers တွေမှာ လင်ကောင် မပေါ်ဘဲ ကလေးဘယ်လောက်များသလဲ သိသွား လိမ့်မယ်။ ကလေးတစ်ယောက် အဖေတစ်ယောက်နှုန်းနဲ့ ကလေးပေါင်းများစွာ ရှိတဲ့ အမျိုးသမီးတွေ ရေတွက်လို့ မနိုင်ဘူး။ နောက်ပြီး ဥရောပ နဲ့ ယူအက်စ် က တောရွာတွေကို မင်း ရောက်ဖူး လေ့လာဘူးရဲ့လား သူတို့တွေရဲ့ ကလေးမွေးနှုန်းကို မင်းလေ့လာကြည့်လိုက်ဦး။ ခရစ်ယာန်တွေ အာမေတိုက် တွေရဲ့အကြောင်းကို အရင်လေ့လာပြီး၊ ကိုယ်တွေ ဖြစ်ပြီးမှာ ပြော- ဟုတ်လား။)

မွတ်ဆလင်တွေကတော့ ဘယ်လိုပဲကြီးပြင်းပစေ လူဦးရေအများစု ဖြစ်အောင်ရည်ရွယ်ပြီးမွေးတယ်။ ဘယ်လိုပဲ အောက် တန်းကျကျ ကြီးပြင်းပါစေ၊

(အောက်တန်းကျတာ ဘယ်သူလဲ သိချင်ရင် မလေးရှားနိုင်ငံမှာ ကျွန်ခံနေရတဲ့ လူများစု မြန်မာနိုင်ငံသား။ ယူအေအီ ကူဝိတ် အီဂျစ်နိုင်ငံတို့မှာ ကျွန်ခံနေရတဲ့ လူများစု မြန်မာနိုင်ငံသားတွေကို သွားကြည့်ဦး။ မူဆလင်က အောက်တန်း စား လား။ မင်းတို့က အောက်တန်းစားလား ဆိုတာ မြင်ဝါးထင်ထင် မြင်တွေ့သွားလိမ့်မယ်။ မင်းလို အတွေးအခေါ်မဲ့ ရန်လို မနာလို ဖြစ် တတ်တဲ့ အကျင့်မျိုးတွေကို မြန်မာလူမျိုးတွေဆီ ဖြန့်ချိ အယုံသွင်းနေရင်- အပြစ်မဲ့ လူတန်းစား အများကြီးက ယုံကြည် လာမယ် အခုအခြေအနေ ဘဝ နိမ့်ကျရယုံမက စိတ်ဓါတ်ပါ အောက်တန်းကျလာလိမ့်မယ်။ လူမျိုး တစ်မျိုးမှာ စိတ်ဓါတ် အောက် တန်းကျရင် အဖတ်ဆယ်လို့ မရတော့ဘူး ဆိုတာ မင်းသိရဲ့လား။)

အချိန်တန်လို့ ကလေးတွေ ကြီးပြင်းလာကြရင် အများစုဖြစ်တဲ့ မွတ်ဆလင် အောက်တန်းစားလေးတွေက ဟို ဥရောပသား လူနည်းစုတွေကို အေးအေးဆေးဆေး လွှမ်းမိုးသွားပြီလေ။

(လူများတိုင်း လွှမ်းမိုးရင် တရုတ်တွေကို မင်းဘယ်လို သဘော ထားမလဲ။ အသိဉာဏ်ရှိရင် မင်းစဉ်းစားတတ်မှာပါ။ အခု မြန်မာနိုင်ငံမှာ (မူလ မြန်မာတရုတ်နွယ်သွားများကို မဆိုလို) ၁၉၉၃ က လက်ရှိ ၂၀၀၈ ထိ ဝင်လာတဲ့ တရုတ် လူဦးရေ သုံး သန်းကျော်ရှိလာတယ်။ တစ်မြို့ဆိုင် တစ်ဆိုင် မိန်းမ (ဗမာမ) တစ်ယောက်ယူထားတယ်။ ဗုဒ္ဓဘာသာ ခေါင်းစဉ်အောက်က ဖြစ်လို့ မင်းက သဘောတူပေးပြီး ညီမတွေများ ချပေးထားပြီလား။)

လူများတရားနိုင်ပဲ။

(မင်းသိအိုရီအရ- မကြာမှီ မြန်မာလူမျိုးပျောက်ပြီး တရုတ်လူမျိုးတွေချည်း ဖြစ်သွားမှာကို မကြောက်ဘူးလား။)

အချိန်တန် လိုမ္မတ်ဆလင် ကလေးတွေအရွယ်ရောက်လာတဲ့အခါ ဥရောပ လူနည်းစု ကလေးတွေ သေဖို့သာ ပြင်ထား တော့ပေါ့။ (မင်းလည်း မူဆလင်ကိုမှန်းရင်း မင်းဖထွေး တရုတ်ကို ကြက်ဥတိုက်နေတာ သတိထားဦး)

အဲ့လို ကလေးမွေးနေတာကို သွားတားဖို့ ကျတော့လည်း လူ့အခွင့်အရေးနဲ့ ညီနေတယ်။ တိုင်းပြည်က နှင်ထုတ်ဖို့ ဆိုတာ ကြံတော့လည်း အားနာနေတယ်။

(ဥရောပ သားတွေက မင်းထက် ပညာတတ်တယ်။ ကမ္ဘာ့ ဥပဒေကို သူတို့က ဦးဆောင် ရေးဆွဲနေတာ။ အားနာတယ်ဆို တာ ရှိရင်- လက်နက်မဲ့ ပါလက်စတိုင်း ကလေးတွေကို ဝံ့ကြံသတ်နေတာကို အားပေးနေမှာ မဟုတ်ဘူး ဆိုတာ မင်းသိရဲ့ လား။ သူတို့က မင်းလို မဟုတ်ဘူး။ မှန်တယ်ဆိုတာကို လက်ခံရဲ့တဲ့ သတ္တိရှိတယ်။ ဒီနေ့ လင်ယူသားမွေးခြင်း မဟုတ်ဘဲ- ဥရောပ ပညာတတ်ကြီးတွေ။ ကနေဒါ။ အမေရိကန်က ပညာတတ်ကြီးတွေ ထောင်နဲ့ သောင်းနဲ့ချီပြီး အစွဲလွယ် သာသနာ ကို လက်ခံယုံကြည်နေတယ်ဆိုတာ မင်းသိရဲ့လား။ မင်းမနာလို ဖြစ်နေတော့ မင်းပဲ ပင်ပန်းတာပေါ့။ သူတို့မှာ ဘယ်သူမှန် မမှန် Open debate (Interfaith Exange) တွေရှိတယ်။ မင်းတို့က အဲ့သလို Open Debate လုပ်ရဲ့လို့လား။ မင်းတို့ လုပ်ရဲ့ရင်- မင်းတို့ဘက်က ဆရာတော်ကြီးတွေ စုလိုက်။ ဓမ္မစရိယတွေ စုလိုက်။ ရိုးသား ပွင့်လင်းစွာ- အမှန်တရားကို လက်ခံကြေး ဆွေးနွေးဘို့ ငါတို့ဘက်က အဆင်သင့်ပဲ။ မင်းအပါအဝင် နောက်မျိုးဆက် အတွက် အမှန်တရား တစ်ခု ရသွားတာပေါ့။ ဘယ်လိုလဲ။)

မွတ်ဆလင်ကောင်တွေ လုပ်ပုံက ရှင်းတယ်နော်။ လန်ဒန်မှာမွေး၊ လန်ဒန်ရေကိုသောက်။ လန်ဒန်မြေမှာကြီးတယ်။ ပြီး တော့လန်ဒန်မှာပုံးခွဲလိုက်တယ်။

(ပါလက်စတိုင်း နယ်ကို တရားမဝင်လာပြီး ပါလက်စတိုင်းတွေကို သတ် နိုင်ငံထူတဲ့ သူတွေကို အပြစ်မမြင်ဘူးလား။ မင်း အမြင်က မျှမျှတတမှ ရှိရဲ့လား စဉ်းစားဦး။ အဲ့ဒီ မြေလှ- လူသတ်ကောင်တွေကို အားပေးနေတဲ့ လူတွေကို အသတ်ခံ အနှိပ်စက်ခံနေရတဲ့ လူတွေက ရတဲ့နည်းနဲ့ တော်လှန်တာကိုတော့ မတရားဘူး ဆိုပဲ။ တရားချင်ရင်- အစအဆုံး တရား မျှတအောင် ကျင့်ဆောင်ပါလား။ မတရားမှုဒဏ်ကို မတရားပြုကျင့်တဲ့သူတွေ ခံရမှာပဲ။ အင်္ဂလန်က မူဆလင်တွေ အများ စုက အင်္ဂလန်ကို ဘယ်လိုရောက်လာသလဲ မင်းသိရဲ့လား။ သူတို့ရဲ့မြေ သူတို့ရဲ့နိုင်ငံကို အင်္ဂလန်က သိမ်းပိုက်အုပ်ချုပ်လို့ ကိုလိုနီ လက်အောက်ခံဘဝနဲ့ ရောက်လာတာ များတယ် ဆိုတယ်ကော မင်းသိရဲ့လား။ ဘယ်သူမှ မတော်မတရား မလာခဲ့ ဘူး။) ရှင်းရော။ လန်ဒန်မှာမွေးမွေး။ ဟောလန်မှာမွေးမွေး။ စပိန်မှာမွေးမွေး။

(ဟော်လန်မြောက်ပိုင်း။ စပိန်တောင်ပိုင်း၊ ပြင်သစ် တောင်ပိုင်းတွေဟာ မူဆလင်တွေရဲ့ သမိုင်းဝင် အမွေမြေတွေဆိုတာ မင်းသိရဲ့လား။ အဲ့ဒီက လူတွေက သူတို့ဟာ တန်းတူ အခွင့်အရေးကိုပဲ လိုချင်တာ။ မင်းလေ့လာလိုက်ဦး)

မြန်မာမှာ မွေးမွေး သူတို့ကိုယ်သူတို့ အဲဒီနိုင်ငံသား အဖြစ် မသတ်မှတ်ဘူး။

(ပြောင်းပြန်ပြောနေရတာ- အရသာ ရှိရဲ့လား။ မြန်မာနိုင်ငံမှာ မြန်မာနိုင်ငံသား အဖြစ်ချင်လူတွေထဲမှာ မြန်မာနွယ်ဘွား မူဆလင်တွေနဲ့ မြန်မာနွယ်ဘွား တရုတ်တွေ ဆိုတာ မင်းသိရဲ့လား။ သူတို့က ခွဲထွက်ရေးလည်း မတောင်းဘူး။ ကိုယ်ပိုင်

အုပ်ချုပ်ရေးလည်း မလိုချင်ဘူး။ မြန်မာနိုင်ငံက တန်းတူညီမျှသော ဥပဒေအောက်မှာပဲ ခိုလှုံချင်သူ ဖြစ်တယ်ဆိုတာ မင်း မသိဘူး ထင်တယ်။- မင်းတို့သာ မြန်မာလို့ နာမည်ခံပြီး ရောက်တဲ့ နိုင်ငံမှာ အရောင်ပြောင်းသွားတဲ့ အကောင်တွေ။ မြန်မာ ပြည်သား မူဆလင်တွေကို ယိုးဒယားမှာ၊ မလေးမှာ၊ အမေရိကန်မှာ- မင်းသွားကြည့် ပုဆိုးဝတ်လျက်။ ကွမ်းယာဝါးလျက် မိမိကိုယ်မိမိ မြန်မာလို့ခံယူလျက်။ တွေ့ရလိမ့်မယ်။ မင်းတို့မှာသာ ပါးစပ်က အော်နေပြီး- အရောင်ပြောင်းသွားတဲ့ လူမျိုး- ဆိုတာ သတိထားဦး။ အထူးသဖြင့် မြန်မာမူဆလင်များနဲ့ ကရင်တိုင်းရင်းသား တစ်ချို့ကလွဲပြီး ဘယ်သူမှ ပုဆိုးမဝတ်ရဲ တော့ဘူး။ စာမတတ်ပေမတတ်လို့ ရုံးကို ရောက်ရင် ဗမာလို့ ဝန်ခံနေရတာကလွဲပြီး ဗမာလက္ခဏာ ဘာမှ မရှိတော့ဘူး ဆိုတာ လေ့လာလိုက်ဦး။)

သူတို့အားလုံးက မွတ်ဆလင်လို့ပဲ သတ်မှတ်တယ်။ လန်ဒန်မှာမွေးတဲ့ မွတ်ဆလင်က လန်ဒန်ကို မွတ်ဆလင်နိုင်ငံ ဖြစ် အောင်လုပ်ဖို့၊ ဟော်လန်မှာမွေးတဲ့ မွတ်ဆလင်က ဟောလန်ကို မွတ်ဆလင်နိုင်ငံ ဖြစ်အောင် လုပ်ဖို့၊ စပိန်မှာမွေး တဲ့ မွတ် ဆလင်က စပိန်ကို မွတ်ဆလင်နိုင်ငံ ဖြစ်အောင်လုပ်ဖို့-မြန်မာပြည်မှာမွေးတဲ့ မွတ်ဆလင်က မြန်မာနိုင်ငံကို မွတ် ဆလင်နိုင်ငံ ဖြစ်အောင်လုပ်ဖို့-သူတို့ရဲ့ တစ်ခုတည်းသော ရည်ရွယ်ချက်က တစ်ကမ္ဘာလုံး မွတ်ဆလင်နိုင်ငံ ဖြစ်စေဖို့။

All Muslims has Only one Purpose that is ISALAMIZATION!!

(အဲ့ဒါ- ခံယူချက် ယုံကြည်ချက်ပေါ်မှာ ခိုင်မာသော သစ္စာကို ထားတာ။ NLD ပါတီကို သစ္စာရှိတဲ့ လူက NLD ကို တိုးပွား အောင်လုပ်ဖို့။ နအဖ လမ်းစဉ်ကို ယုံကြည်တဲ့သူက နအဖ လမ်းစဉ်ကို တိုးတက်ခိုင်မာအောင်လုပ်ဖို့ ဆိုတာ သူ့ရဲ့ တာဝန်ပဲ။ ယုံကြည်ချက် ခံယူချက် မရှိဘဲ။ လမ်းစဉ်တစ်ခု သာသနာ တစ်ခုကို လိုက်နာနေရင်တော့ မင်းလို့ပဲ သူများကို ပုတ်ခတ်ရင်း လေသနတ် နဲ့ပစ်ရင်း အချိန်ကုန်သွားလိမ့်မယ်။ ဘယ်လမ်းစဉ် ဘယ်ဝါဒမှာမှ သစ္စာရှိတဲ့သူ ဖြစ်လာမှာ မဟုတ်ဘူး။ မင်း တို့လည်း ကျိုးစား ပေါ့။ မင်းတို့ကို ဘယ်သူက ကန့်ကွက်နေလို့လဲ။ ရောက်ရာ အရပ်မှာ ဘုရားကျောင်းဆောက်။ စေတီတည်။ အလုပ်ကို မင်းတော့ကော မလုပ်ဘူးလား။-)

ကျွမ်းကျင်သူတွေ တွက်ချက်ထားတာ ကတော့ ဒီမွေးနှုန်းအတိုင်းသာ သွားမယ်ဆိုရင်-၂၀၂၅ မှာဆိုရင် ဥရောပ မျိုးဆက်သစ် လူငယ်အားလုံးရဲ့ သုံးပုံတစ်ပုံဟာ မွတ်ဆလင်လေးတွေ ဖြစ်တော့မယ်။

(အဲ့ဒီအတွက် မင်း အိပ်မပျော်နိုင် ဖြစ်နေတယ် ဆိုပါတော့။- မင်းဆက်တွေးလိုက်လေ။ အဲ့ဒီကျွမ်းကျင်သူတွေက မမှားနိုင် ဘူး။ ၂၀၂၅ ဆိုရင် မူဆလင်တွေ လွှမ်းမိုးတော့မယ်။ ငါ့သမီး- ငါ့မြေးတွေ မူဆလင်တွေရဲ့ မယားတွေ ဖြစ်တော့မယ်-- ဟုတ်လား။) (ပြီးတော့ ဆက်တွေး လိုက်ဦး- အဲ့ဒီအခါ- ငါ့မျိုးဆက်လည်း မူဆလင်လေးတွေ ဖြစ်သွားမယ်။ မူဆလင်ဝါဒကို ချစ်ခင်သွားမယ်။ အခု ငါ ပြောနေတဲ့ မူဆလင် မုန်းတီးရေးကြောင့် ငါတော့ ငါ့မျိုးဆက်ရဲ့ အပြစ်ပြောခံရမယ့် အကောင် ဖြစ်တော့မယ်-- မင်း ဆက်မတွေးဘူးလား။ မင်းပဲ နောက်မျိုးဆက်အတွက် စိတ်ပူတယ်ဆို။)

၂၀၆၀ မှာပြင်သစ်နိုင်ငံရဲ့ လူဦးရေရဲ့ ၅၀% ကျော်ဟာ မွတ်ဆလင်တွေ ဖြစ်တော့မယ်။ အဆိုးဆုံးပဲ။ လူမျိုးပျောက် တော့မယ်။

(မင်း ရင်ခုံနုန်း မြန်လာပြီလား။ မင်းရင်ခုံနုန်းကြောင့် မင်းပဲ အသက်ပါသွားမယ်။ မူဆလင်က လျှော့မသွားဘူး မောင်ရင်။)

ဒါက အတွင်းစည်း အကြမ်းမဖက်၊ သေနတ်တစ်ချက်မဖောက်ပဲ မွတ်ဆလင်နိုင်ငံဖြစ်အောင် လုပ်နိုင်တယ်။ မွတ်ဆလင် ဖြစ်သွားပြီးတဲ့ နိုင်ငံကို ခရစ်ယာန်နိုင်ငံ ပြန်ဖြစ်အောင်လုပ် ဖို့တော့ မစဉ်းစားနဲ့တော့။ သစ်တုံးကမှ စိန်ဖြစ်နိုင်သေး တယ်။

(ဒီမိုကရေစီ ဖြစ်သွားတဲ့ နိုင်ငံတစ်ခု အာဏာရှင်စနစ် ပြန်ဖြစ်လာမှာကို အတွေးအခေါ်ရှိသူတိုင်း ကြောက်တယ်။)

ဘာလို့လဲသိလား။အစ္စလာမ်ဥပဒေအရမ္မတ်ဆလင် တစ်ယောက်ဟာ တခြားဘာသာပြောင်းလိုက်ရင် သေဒဏ်ပဲ။ ဘယ်သူက ပြောင်းရဲမှာလဲ။ One Way ပဲရှိတယ်။

(အဲ့ဒီ ဥပဒေကို ကုန်အာန်ထဲက ငါ့ကို ပြပေးနိုင်မလား။ မင်းတို့ ဘိုးအေ ခရစ်ယာန် ဆရာတော်ကြီးတွေက မူဆလင်ယောင်ဆောင်ပြီး ဝါဒဖြန့်ဘို့ ရေးသွားတဲ့ စာအုပ်တွေထဲမှာပဲ ရှိတယ်။)

မြန်မာနိုင်ငံဟာ လောလောဆယ် ဥရောပနိုင်ငံ တွေလောက် Islamization ဒဏ်ကို မခံစားရသေးဘူး။ ဒါဟာ ဘာကြောင့်လဲသိလား။???? သူတော်ကောင်းတွေ အုပ်ချုပ်နေတဲ့ နိုင်ငံဖြစ်လို့ ဆိုပြီးတော့ စောက်တလွဲတော့ မပြောနဲ့။ အဖြေမှန်က မြန်မာနိုင်ငံဟာ မစားလောက်သေးဘူး။ ဘယ်အချိန် ဝါးဝါး ရလို့ ခဏလျှော်ပေးထားတာ။

(မြန်မာနိုင်ငံကို အိန္ဒိယ မူဆလင်မင်းဆက်။ တရုတ်ပြည်ကို အုပ်ချုပ်ခဲ့တဲ့ မူဆလင် မင်းဆက်တွေတောင် သိမ်းပိုက် သာသနာမပြုခဲ့ဘူး။ မူဆလင်မှာ အဲ့ဒီလို သိမ်းပိုက် သာသနာပြုတဲ့ စနစ်ရှိရင်- အိန္ဒိယနိုင်ငံမှာတောင် ဟိန္ဒူလို့ ရှိနေမှာ မဟုတ်ဘူး။ အဲ့ဒီခေတ်က သက်ဦးဆံပိုင်ခေတ်။ သက်ဦးဆံပိုင် ခေတ်မှာတောင် မူဆလင်တွေဟာ သူတစ်ပါး သာသနာကို မစော်ကားခဲ့ဘူး။ မင်းသမိုင်းကို ဖတ်ကြည့်လိုက်။ သာသနာပြုတယ်ဆိုတာ ဘာသာတရား အားလုံးက လုပ်တဲ့အလုပ်။ အစ္စလာမ်မှာ အတင်းအဓမ္မ သာသနာပြုခွင့် မရှိဘူး (၂:၂၅၆)။ မင်းကိုးကွယ်တဲ့ ဘာသာမှာ အဲ့ဒီလို တရားဝင်ပြဌာန်း ပေးထားတာ ရှိရဲလား။ မင်းအဘတွေ တောင်အမေရိက တစ်တိုက်လုံးကို အုပ်ချုပ်သွားလို့ ခရစ်ယာန်တွေ ဖြစ်သွားကြတာ မင်းထည့် မပြောဘူးလား။)

ဘာဖြစ်လို့ လဲဆိုတော့ ကမ္ဘာကြီးပေါ်မှာ USA နဲ့ England ဟာ Super Power Nations တွေပဲ။ Super Power နိုင်ငံ (၂) ခုဖြစ်တဲ့ USA နဲ့ England ကို မွတ်ဆလင်နိုင်ငံ ဖြစ်အောင်လုပ် ပြီးသွားရင် တကမ္ဘာလုံးမှာ မွတ်ဆလင်တွေ လွှမ်းမိုးသွားပြီပေါ့။ ဒါကြောင့် ကမ္ဘာပေါ်မှာ Fighters တွေဖြစ်တဲ့ ဥရောပနဲ့ အမေရိကန်နိုင်ငံတွေကို အရင်ဆုံး မွတ်ဆလင်နိုင်ငံဖြစ်အောင် အားသွန်ခွန်စိုက်ကြိုးပမ်းနေတာ။ သေနတ်တစ်ချက်ဖောက်စရာမလိုဘူးနော်။ American မတွေကို ရနိုင်သမျှယူ။

မွတ်ဆလင် ကလေးတွေ အဆမတန်မွေးပြီး Generations မျိုးဆက် ၃၊၄၊ ခုလောက်မှာ အေးအေးဆေးဆေး ဝါးသွားမှာ။ ဥရောပနဲ့ အမေရိကန်နိုင်ငံတွေဟာ မွတ်ဆလင် နိုင်ငံတွေ ဖြစ်သွားမှတော့ ကျန် မဖွံ့ဖြိုးသေးတဲ့ တတိယနိုင်ငံတွေက ဘာလုပ်နိုင်တော့မှာလဲ။

(အလင်းရောင်ရောက်လာရင် အမှောင်က နေရာဖယ်ပေးရမှာပဲ။- မင်းတို့လည်း ကိုယ့်ကိုကိုယ် အလင်းလို့ ခိုင်မာစွာ ယုံကြည်ရင် ကျိုးစားလိုက်လေ။ ကျိုးစားခွင့် ရှိပါတယ်။ ဥရောပနဲ့ အမေရိကန် နိုင်ငံသားတွေက မင်းလို ပညာမဲ့ မဟုတ် ဘူး။ ပိုပြီးတော့မှန်တာကို လက်ခံမှာပဲ။ မင်းလိုအကောင်မျိုးတွေ သူတို့ဆီမှာလည်း ပေါ်ခဲ့တယ်။ အခုမင်းတောင် သူတို့ဆီ က အမုန်းဇတ်သွင်း ဇတ်လမ်းကို ခိုးချပြီး ပြောနေတယ်ဆိုတာ ဘယ်လိုမှ လိမ်လို့ မရဘူး။ အဲ့ဒီလို အကောင်တွေကို ဥရောပသား အမေရိကန်သားတွေက တစ်စုံတစ်ရာ လိုက်ယုံခဲ့တယ်။ အခုတော့ အဲ့ဒီ လုပ်ဇတ်ဆရာကြီး တွေဟာ အမှန် တရားရဲ့ အောက်မှာ စက်ဆုတ် ရွံရှာစရာ အကောင်တွေ ဖြစ်ကုန်တယ်။ မင်းလည်း အရွယ်မလွန်မှီ သတိထားဦး။)

ဒါဟာတကယ့်ပြဿနာကြီးပါ။ ညောင်စေ့လေးက သစ်ပင်ကြီးကို မဝါးနိုင်ပါဘူးလို့ ထင်နေရင်းနဲ့ ပဲညောင်ပင်လည်း ဝါးလာရော၊ မရှုနိုင် မကယ်နိုင်သေရော။

(အခု မင်းလည်း မရှုနိုင် မကယ်နိုင်တဲ့ အသံနဲ့ ရေနစ်ခါနီးသေမယ့်လူလို ယောင်ယမ်းပြီး အော်နေတာ မဟုတ်လား။- တစ်ခု ဆက်ပြောမယ်။ မင်းက အမှန်တရားကို တကယ်မြတ်နိုးရင် မင်းကိုယ် မင်း ဘယ်သူဘယ်ဝါ ဆိုတာ အမှန်အတိုင်း ကြေငြာ လိုက်ပါ။)

မိုဟာမက်(သို့မဟုတ်) လူသမိုင်းမှာ အမြင့်မြတ်ဆုံး တမန်တော်ဟု မွတ်ဆလင်တွေ သတ်မှတ်ထားသူ

(ဒါ အနောက် နိုင်ငံက ပညာရှင်တွေကိုယ်တိုင် ဝန်ခံထားတာ။ မြန်မာနိုင်ငံက အဓိကရ သမိုင်း ပါမောက္ခ ဒေါက်တာ သန်းထွန်းကိုယ်တိုင်က အဲ့ဒီစာအုပ်ကို မြန်မာပြန်ထားတာ။ မင်း မဖတ်မိဘူးထင်တယ်။ ဒါပေမယ့် ဘယ်မူဆလင်မှ မဟာမ္မဒ်ကို ဘုရားအဖြစ် ကိုးကွယ်ရှိခိုးခြင်း မရှိဘူး။ မင်းသာ မင်းဘာလုပ်နေလဲ ဆက်စဉ်းစားပေါ့။)

Mohammed, the Roll Model of All Muslims. He is "An excellent model of conduct." Qur'an 33:21. He demonstrates "An exalted standard of character" Qur'an 68:4 He (Mohammed) is the supreme example of behaviour for muslims to follow.

မွတ်ဆလင်အားလုံးရဲ့ စံပြုပုံရိပ်ကတော့ မိုဟာမက်ပါ။ သူဟာ မွတ်ဆလင်အပေါင်းရဲ့ စံနမူနာ ဖြစ်ပါတဲ့။ သူလုပ်ခဲ့တဲ့။ သူကျင့်ကြံခဲ့တဲ့ဟာတွေ အားလုံးကို မွတ်ဆလင်တွေက တသွေမတိမ်း လိုက်နာကျင့်သုံးခဲ့ပါတယ်။ ဒီတော့ သူဘယ်သူ လဲ???????? သူဘာတွေပြောခဲ့သလဲ???? သူဘာတွေလုပ်ခဲ့သလဲ???????? ဆိုတာတွေကို လေ့လာကြည့်ရအောင်။ (မင်းလေ့လာသမျှ- ဆင့်ပြန်ဖောက်သည်ချသမျှ မင်းအဘကြီး ခရစ်ယာန် ဇာတ်ပျက်တွေချည်း ဖြစ်တော့မယ်။ မဖတ်ခင်ကပဲ သိနေပြီးသား။ မင်းလည်း ဗုဒ္ဓဘာသာ မဟုတ်ဘူးဆိုတာ ငါသိနေတယ်။)

လောကကြီးမှာ ဒေဝဒတ်ထက် မိုက်တဲ့ကောင်ရှိလား ဆိုပြီးလိုက်ရှာနေတာခုတော့ တွေ့ပြီ။

၁။ အာလာကြီးအမိန့် အရဆိုကာ ခေါင်းဖြတ်သတ်ခြင်း သူဟာအစက ဂျူးလူမျိုးတွေနဲ့ ခရစ်ယာန်တွေကို သူ့ ကို တမန် တော် အဖြစ် လက်ခံဖို့ စည်းရုံးခဲ့ပါတယ်။ မကောင်းဆိုးဝါးရဲ့ စေတမန်ပရောဖက်လာမယ်လို့ ကြိုသိနေတဲ့ ဂျူးလူမျိုးတွေနဲ့ ခရစ်ယာန်တွေက သူ့ကို ငြင်းပယ်လိုက်တော့ ဂျူးလူမျိုးတွေနဲ့ခရစ်ယာန်တွေကို အစွဲလားဘာသာရဲ့ နံပါတ်(၁) ရန်သူ အဖြစ် တွေ့ရာသင်းချိုင်း ဓားမဆိုင်းသတ်ရမယ်လို့ အမိန့်ပေးခဲ့ ပါတယ်။ မိုဟာမက်ကိုယ်တိုင်လည်းစံပြအဖြစ် Arabia Desert မှာ အစုအဖွဲ့ လေးတွေနဲ့ နေတဲ့ ဂျူးလူမျိုး ကုန်သည် အစုအဖွဲ့ လေးတွေကို ဝင်တိုက်ပါတယ်။ ဂျူးလူမျိုးကုန်သည် တွေက ခုခံပေမဲ့ မနိုင်နိုင်တော့ လက်နက်ချ အရုံးပေး အညံ့ခံပါတယ်။ ဒီလိုလက်နက်ချ အရုံးပေးနေတဲ့ လက်နက်မဲ့လူ တွေကို မသတ်ရဘူးဆိုတာ လူသားတိုင်းနားလည်ပါတယ်။ ဒါပေမဲ့ မိုဟာမက် ကတော့ ဒီလိုလက်နက်ချ အရုံးပေးနေတဲ့ လက်နက်မဲ့ ဂျူးလူမျိုးယောက်ျား ၆၀၀ မှ ၉၀၀ အတွင်းကို ရက်ရက် စက်စက်ခေါင်းဖြတ်သတ်ခဲ့ပါတယ်။ သူကိုယ်တိုင် လည်း စံပြ အဖြစ် ဝင်ဖြတ်ပြခဲ့ပါတယ်။ အဲဒီလို မြင့်မြတ်လှတဲ့ မိုဟာမက်ရဲ့ မြင့်မြတ်လှတဲ့ စောက်ကျင့်စောက်ကြံ (လက်နက်မဲ့လူကို ခေါင်းဖြတ်သတ်တာ)ကို မွန်မြတ်လှတဲ့စံပြ အကျင့် အကြံအဖြစ် ယနေ့ထက် ထိမွတ်ဆလင်တွေက လိုက်နာ ကျင့်သုံး ခေါင်းဖြတ်ခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါ့အပြင် ဂျူးလူမျိုး ကုန်သည်တွေ ထဲက မိန်းမနဲ့တွေ့နဲ့ ကလေးငယ် တွေ ကို ကျွန်အဖြစ်ရောင်း စားခဲ့ပါတယ်။ ကျွန်ကုန်သည်ကြီးပေါ့ဗျာ။ ဒီကြားထဲမှာ ချောချောလှလှ မိန်းမလေး တွေကိုတော့ တဏှာဘီလူးကြီး မိုဟာမက်က သိတဲ့အတိုင်းပေါ့။ အာလာကြီး ဆီက အာရုံရလို့ ဆိုပြီးမုဒိန်းကျင့်တာပေါ့။ အော် တကယ့်ကို သူတော်စင်ကြီး ပဲနော်။

လူသတ်သမား+ဓားမြ+ ကျွန်ကုန်သည်+ မုဒိန်းကောင် = တမန်တော်မိုဟာမက်

- 16/ Omayma bent Al-No'man
- 17/ Omayma Bent Sharahyl
- 18/ Bent Gandab
- 19/ Jarya't Zainab Bent Jahsh
- 20/ Jamra Al-Maznya
- 21/ Jamra Bent Al-Hanth
- 22/ Jone Bent Al-Hanth
- 23/ Habiba Bent Sahl
- 24/ Hafsa Bent Omer Bin Al-Khatlab
- 25/ Khadja Bent Khoiled
- 26/ Khawiah Bent Al-Hazei
- 27/ Khawfah Bent Hakim (his aunt)
- 28/ Khawiah Bent Sahi
- 29/ Rayhan Bent Zaied Al-Karazia
- 30/ Zelikha Al_Quraza
- 31/ Zainab Bent Jahsh
- 47/ Omra Bent Yazied Ben Rawas
- 48/ Ghaziah Bent Oaf
- 49/ Al-Fatah Al-Fazawya
- 50/ Fatima Bent Sarij
- 51/ Fatima Bent Al-Dahak
- 52/ Quadla Bent Quies
- 53/ Kanadia Bent Al-No'man
- 54/ Leyia Bent Al-Khodaiem
- 55/ Leyia Bent Hakim Al-Ansarya
- 56/ Maria the Coptic
- 57/ Malkia Bent Ka'b
- 58/ Maymouna Bent Al-Hanith
- 59/ Na'ama
- 60/ Habia Bent Quies
- 61/ Hend Al-Makhzomya

ဒီမယားတွေထဲမှာ ထူးခြားတာက 42/ Aisha Bent Abe Baker ဆိုတဲ့ ကလေးငယ်လေးကို ငြုန်အရွယ် (၃တန်းအရွယ်) မှာ အသက်၅၄နှစ်အရွယ် မိုဟာမက်က မုဒိန်းကျင့်ခဲ့ပါတယ်။ မြင်ယောင်ကြည့်ပါ။ အသက်၅၄နှစ်အရွယ်သေခါနီးကြီး ကာမဘီလူးတကာရူးကြီး မိုဟာမက် က ငြုန်အရွယ် (၃တန်းအရွယ်) ကလေးငယ်လေးကို မုဒိန်းကျင့်နေတဲ့ပုံ။

(မင်းမဆိုးဘူး။ အနောက်တိုင်းသားတွေ ရေးသမျှ မင်းဘုရားက ပြောသလို လိုက်ယုံတော့တာပဲ။ အနောက်တိုင်းသားတွေ ရေးတဲ့ စာအုပ်မှာ ရှင်ဂေါတမ သေတော့- သူ့အလောင်းကို အမျိုးသမီးတွေက ကြည့်ချင်တယ်။ အထူးသဖြင့် ကာမ တကာရူး ကို သတ်ထားလို့ ယောက်ျားအင်္ဂါများ ကျန်ရှိနေသေးရဲ့လားလို့ စပ်စုတယ်။ ညီတော် အာနန္ဒာ ဆီမှာ ကြည့်ခွင့် တောင်းလို့ ညီတော် အာနန္ဒာက ရှင်ဂေါတမရဲ့ အလောင်းကို လှန်ပြလိုက်တယ်။ အဲ့ဒီအခါ ကြည့်ရုံတော့ အမျိုးသမီးတွေက **ဟယ် ငှက်ပျော ဖူးကြီးလောက် ရှိလေရဲ့လို့** အံ့ဩကြောက်ရွံ့သွားကြတယ်တဲ့- အဲ့ဒါကြောင့် ဂေါတမဟာ သူ ဟိုဒင်းကြီးက (ငယ်စဉ်က မောင်းမတစ်ထောင်နဲ့ အတူပျော်ပါးဘို့ တကာရူးက ကြီးစွာ ဆေးမျိုးစုံကို သုံးခဲ့တယ်။ နောက်ဆုံး ဟိုဒင်းကြီးက မိန်းမတွေနဲ့ နေမရအောင် ကြီးသွားလို့ တောထွက်ပြီး မိန်းမ မယူရေး တရားကို ဟောခဲ့တာလို့ ရေးထားတယ်။- အဲ့ဒီစာ အုပ်ကို ဆရာ မောင်အံ့က မြန်မာလို သာသနာ ၂၅၀၀ ခရီးဆိုပြီး ဖြတ်ညှပ်ပြင်ဆင် ခိုးချရေးသားတယ်။ ပထမဦးဆုံး အကြိမ် ပုံနှိပ်မှာ ငှက် ပျောဖူးလောက်ကြီးဆိုတာ ပါသေးတယ်။ နောက်ပိုင်းမှာတော့ ညီတော်အာနန္ဒာက ဂေါတမအလောင်း အင်္ဂါ ဇာတ်ကို ဖွင့်ပြ တယ်လို့ ရေးထားတယ်။ ဒါကြောင့် သံဃာယနာတင်တာမှာ ညီတော်အာနန္ဒာကို မထည့်ဘို့ ရဟန်းတော် တစ်ချို့က ပြောခဲ့ တယ်လို့ ဆိုတယ်။ မင်းဖတ်ကြည့်လိုက်။-- ပြီးတော့ မင်းဘုရား အနောက်တိုင်းသားတွေ ပြောသမျှ မင်း မစဉ်းစားပဲ ယုံ လိုက်တော့။- ဟုတ်လား။)

မိုဟာမက်ကြီးက သူ့အခေါ်အရင်း 27/ Khawfah Bent Hakim (his aunt) နဲ့လည်း လိင်ဆက်ဆံပါသေးတယ်။

(အနောက်တိုင်းသားတွေ အဆိုအရ ဂေါတမလည်း သူ့မိဒွေးတော် ဂေါတမီရော။ သူဖအေတူ အမေကဲ့ ညီမ တွေရော တစ် ယောက်မှ မလွတ်ခဲ့ဘူး။ သူတို့ရဲ့ ယေရှုတစ်ပါးပဲ အဖြူစင်ဆုံးလို့ ရေးသားကြလေရဲ့။ အခု ယေရှုရဲ့ သားမယားတွေ။ မိသားစု တွေ အလောင်းဂူကို တွေ့ထားတော့မှ ပါးစပ်နံနံ ပိတ်လာတာ။ သူ့အမေကိုလည်း သူ့ဆီခဲ့တယ် ဆိုပဲ- မခုတော့ သူတို့

ကိုယ်တိုင်ပဲ ယေရှုဟာ ပြည့်တန်ဆာမ မာဂလေမာရိနဲ့ ကာမဂုဏ်ခံစားလိုက်တာ လွန်ရောလို့ ရေးနေတာပဲ။- အဲ့ဒါ မင်းက ဘုရားဟော အဖြစ်လက်ခံယုံကြည်တဲ့ အနောက်တိုင်းသားတွေရဲ့ ရေးကျမ်းတွေမှာ ပါနေတယ်။- ဒါတွေကိုလည်း မင်း သရဏဂုံ တည်လိုက် ဟုတ်လား။ -)

သူသားရဲ့မယား(ချွေးမ)နဲ့လည်း လိင်ဆက်ဆံခဲ့ပါသေးတယ်။

(မုဟမ္မဒ်မှာ သားတစ်ယောက်မှ မရှိဘူးဆိုတာ မင်းလို ဗဟုသုတ နဲ့အကောင်ကတော့ ဘယ်သိမလဲ။)

အစ္စလာမ် သမိုင်းမှာ အမြင့်မြတ်ဆုံး သူတော်ဇင်ကြီးရဲ့ အကြောင်းကို နည်းနည်းတော့ သဘောပေါက်လာပြီ ထင်တယ်။ (မင်းက မင်းအဘ ခရစ်ယာန် ဇာတ်ပျက် အယုတ်တမာတွေကိုသာ ပိုပြီး မြင့်မြတ်မှန်ကန်တယ်လို့ ထင်နေတာ ငါသိပါတယ်။ မင်းလည်း ဗုဒ္ဓဘာသာ အစစ်ဆိုရင် မင်းကိုးကွယ်တဲ့ ယုံကြည်တဲ့ ဗုဒ္ဓဂေါတမကို ပုတ်ခတ်ထားတာကို တရားလို့ မှတ်ယူ နေဘို့ မသင့်ဘူး။ မင်း ဗုဒ္ဓဘာသာ မဟုတ်ဘဲ ကလိန်ကျစ်ညာဏ်နဲ့ မူဆလင်နဲ့ ဗုဒ္ဓဘာသာအကြား ရန်တိုက်နေသူဆိုတော့ မင်းအနေနဲ့ သူတို့ရဲ့ စကားကို တရားလို့ မှတ်ယူလိုက်ပေါ့ကွာ။ အချိန်တန်ရင်တော့ အဖြေမှန်ဟာ နေမင်းကြီး တစ်ဆူလို ထွက်ပေါ်လာပါလိမ့်မယ်။)

မိုဟာမက်ကြီးက ချီးစားရင်တောင် လိုက်စားမယ်လို့ ဆုံးဖြတ်ထားတဲ့ မွတ်ဆလင်တွေကတော့ အာလာဘုရားကြီးက ဒီလိုလုပ်တာကိုခွင့်ပြုတယ်။

(အခုလောလောဆယ်တော့ မင်းက အနောက်သားတွေ ချီးကျွေးတာကို ထောပတ်ထင်ပြီး မြိန်ရေယုက်ရေ စားနေတယ် ဆိုတာ မင်းကိုမင်း သိမှာပါ။)

တို့ မိုဟာမက်ကြီးတောင် ဒီလိုလုပ်သေးတာပဲ ဆိုပြီး။ မယားတွေ အများကြီးယူ။ ကလေးသူငယ်တွေကို မုဒိန်းကျင့် Women Abuse, Child Abuse, တွေဟာ ယနေ့ အစ္စလာမ် အမျိုးသမီးငယ်ပေါင်းများစွာ ခံစားနေရတဲ့ ပြဿနာ ပါပဲ။

(မင်းကိုယ်မင်း သူတော်ကောင်းလုပ်ပြီး ဘာသမိ ညာမသိ အစ္စလာမ် အမျိုးသမီးတွေကို သနားပြနေလိုက်တာ။ မင်းပဲ ပြောခဲ့တယ် ဥရောပမှာ အမေရိကန်မှာ အမျိုးသမီးအများကြီးကို မူဆလင်တွေက ယူနိုင်တယ်ဆို။ အဲ့ဒီအမျိုးသမီးတွေက မင်းလောက် ပညာ မတတ်လို့ မူဆလင်တွေကိုပဲ ယူနေရတာလား။ ယောက်ျားဘက်ကချည်း ယူလို့ မရဘူးဆိုတာ မင်း နားမလည်ဘူးလား။ အမျိုးသမီးလည်း သဘောတူဘို့ ချစ်ဘို့ ကြိုက်ဘို့ လိုသေးတယ်ဆိုတာ မင်းမေ့နေသလား။ လူ့ အခွင့်အရေးကို မြတ်နိုး တတ်တဲ့ အဲ့ဒီ ဥရောပ အမေရိကန်သူတွေက သူတို့အတွက် လူ့အခွင့်အရေး မရှိဘဲ မူဆလင် တွေကို ယူနေတယ်များ မင်း ထင်နေသလား။ မင်းမှာ အစွမ်းရှိရင် တစ်ယောက်လောက် ယူကြည့်လိုက်လေ။ မင်းလို လူမျိုးကို (အောက်တန်းစား အကျင့်ရှိတဲ့ လူကို) အောက်တန်းစား ငမဲမကတောင် စဉ်းစားမှာ မဟုတ်ဘူးဆိုတာ ကိုယ့်ဟာကို သိလိုက်ပါ။

မွတ်ဆလင်ကောင် တစ်ကောင်က တရားဝင်မိန်းမ ငှယောက် (အများဆုံး အရေအတွက် အကန့် အသတ်မရှိ) ယူခွင့် ရှိပေမဲ့။ မိန်းမတစ်ယောက်ကတော့ ဖောက်ပြန်တယ်လို့ သံသယရှိရင် တရားဝင် လည်လှီးသတ်ခွင့် ရှိပါတယ်။

(ဘယ်ကျမ်းမှာများ ပြဌာန်းထားတာလဲ။ ငါသိသလောက်တော့ မင်းရဲ့ ဆရာကြီးတွေ ကိုးကွယ်တဲ့ ဘာသာမှာသာ မယားကို အကန့်အသတ်မရှိ ယူနိုင်တယ် ဆိုတာပဲ။- ထွက်မြောက်ရာကျမ်း ၂၁:၁၀ ကို ကြည့်လိုက်။ ပြီးတော့ မင်းဟာ ဗုဒ္ဓဘာသာ တကယ်ဖြစ်ခဲ့ရင် ဗုဒ္ဓ ဘာသာမှာ မယားယူခွင့် အကန့်အသတ်ကို ပေးမထားဘူး- ကြိုက်သလောက်ယူလို့ရတယ်ဆိုတာ

မင်းသိရဲလား။ ယောက်ျားကောင်း မောင်းမတစ်ထောင်ဆိုတဲ့ စကားပုံအတိုင်းသာ ကျင့်သုံးနေတယ်ဆိုတာ မင်း မသိဘူးလား။ အစ္စလာမ်မှာ အမျိုးသမီး ၄ ယောက်ဆိုတာတောင် အကြောင်းရှိမှ။ ဒါတောင် အဲ့ဒီ ဝါကျမှာပဲ တစ်ခါတည်း ပြောထားတာက တစ်ယောက်တည်းသာ ယူပါတဲ့။ ငါတို့က ကုန်အာန်ကို ရာနှုန်းပြည့် လိုက်နာတယ်။ မင်းပြောတဲ့ ပေါက်ကရ ကျမ်းတွေကို ဘယ်မူဆလင်ကမှ သိလည်း မသိဘူး။ လိုက်လည်း မလိုက်နာဘူးဆိုတာ မင်း မသိဘူးထင်တယ်။

ယောက်ျား သဘောမတူရင် မိန်းမတစ်ယောက်ဟာ သူလင်ကို သေတဲ့အထိ ကွာရှင်းခွင့်မရှိပါဘူး။ မွတ်ဆလင် ယောက်ျားက တော့ သူမိန်းမကို ကွာချင်ရင် မိန်းမက သဘောတူတု၊ မတူတု နင့်ကိုငါကွာတယ်လို့ (၃) ပြောလိုက်ရုံနဲ့ တရားဝင် ကွာရှင်းပြီးသား ဖြစ်သွားပါတယ်။

(မင်းက အမှန်တရားဆိုတာကို ဖုံးကွယ်ဖို့ တော်တော် မြတ်နိုးခုံမင်တဲ့ သူပဲ။ ဟို အထက်မှာ မင်းပဲ ပြောခဲ့တယ်။ မူဆလင်တွေဟာ သူတို့ ကိုရမ်ကျမ်းကို ရာနှုန်း တစ်ရာ လိုက်နာတယ်ဆို။ အခု ကွာရှင်းခြင်း ဥပဒေမှာလည်း မင်းထင်တဲ့ ကြားဘူးနားဝ တွေကို ပြောပြန်ပြီလား- လင်မယားကွဲရှင်း ပြတ်စဲခြင်း ဥပဒေကို ကုန်အာန် ၂:၂၂၈---၂၂၂ ထိမှာ ပြဌာန်း ထားတယ်။ မင်း အသေချာ ဖတ်ကြည့်လိုက်။ မိန်းမဘက်ကလည်း ကွာရှင်းခွင့်ရှိတယ်။ အမျိုးသား အမျိုးသမီး တန်းတူ အခွင့်အရေး ရှိတယ်။ စိတ်လိုက်မာန်ပါ ကွဲကြပြကြ မဖြစ်စေဘို့ နှစ်ဦးနှစ်ဘက်ကို သွေးအေးသွားအောင် အချိန်ယူပြီး သုံးကြိမ်းသုံးခါ စဉ်းစားခိုင်းတယ်။ မိန်းမဘက်က ပြန်ပေါင်းချင်လည်းရတယ်။ ယောက်ျားဘက်က ပြန်ပေါင်းချင်လည်း ရတယ်။ နှစ်ဦးနှစ်ဘက် ကြည်ကြည်ဖြူဖြူ သဘောတူဘို့တော့ လိုတယ်။ မင်း ဖတ်ကြည့်လိုက်ပါ။ ဟုတ်လား။ ကွဲသွားခဲ့ ရင်တောင် ကလေးစရိတ်ကို ဘယ်လိုပေးရမယ်လို့ ၂:၂၃၃ မှာ ပြဌာန်းထားပေးတယ်။ မင်းတို့ ယုံကြည်လက်ခံနေတဲ့ ဘာသာတရား တွေထက် ကောင်းမွန်တယ်။ တိကျတယ်။ ဒီနေ့ ဥပဒေ အကောင်းဆုံး အမေရိကန်မှာလည်း ဒီဥပဒေအတိုင်းပဲ ပြဌာန်းထားတယ်။ ဆိုတာ မင်းသိရဲလား။

ဗုဒ္ဓဘာသာမှာ သူတပါးသား မယားကို ပြစ်မှားတဲ့သူဟာ Gay ဖြစ်ပြီး ငရဲအိုးဇောက်ထိုးကျပါတယ်။ ဒု-သ-န-သော ဆိုတာကြားဖူးကြမယ် ထင်ပါတယ်။

(အဟ- အဟုတ်ကြီးပါလား။ ဒါဆို မင်းပြောသလို Gay ဖြစ်သွားတဲ့ လူ တစ်ယောက်လောက် သက်သေပြစမ်းပါ။ Gay ဖြစ်တယ်ဆိုတာ မွေးရာပါ ပီ- ဦးကျောက်မှာ အမျှင်ငယ်တစ်ခု ပိုပြီး ပါနေတယ် ဆိုတဲ့ ဆေးသုတေသနကို မင်း သိရဲလား။ သူများ မယားကို ဖော်ကားတဲ့ သူ ယောက်ျားရင့်မကြီးက ဘယ်လိုလုပ် Gay ဖြစ်မလဲ။ သူတစ်ပါး သားမယားကို ဖော်ကား ရင် အကုသိုလ်ဖြစ်တယ်။ ငရဲကျမယ် ဆိုတာ လက်မခံနိုင် စရာ မရှိဘူး။ ဒါပေမယ့် Gay ဖြစ်မယ်ဆိုတဲ့ ပုံပြင်ကိုတော့ ရှင်ဂေါတမ ဟောခဲ့တာ လုံးဝ မဖြစ်နိုင်ဘူး မောင်ရင်။ ငါက မင်းထက် မင်းဆရာထက် ပိဋကကို ပိုပြီး ကျွမ်းကျင်တယ် ဆိုတာ ယုံလိုက်ပါ။- အစ္စလာမ်မှာ သူတစ်ပါး သားမယားကို ပြစ်မှားရင် ကြီးလေးစွာ အပြစ်ပေးခံရမယ်လို့ ကုန်အာန် ၂၄:၃-၅ မှာ တိုက်ရိုက် ပြဌာန်းထားတယ်။ မင်းက အဲ့ဒါကိုကော သိရဲလား။ မင်းရဲ့ ဆရာကြီးတွေ သာသနာမှာသာ သူများ မယားကို ပြစ်မှားတာ အတွက် တိကျတဲ့ အပြစ်ဒဏ်မရှိဘူး။ ငရဲကျမယ်။ ငနီကျမယ်ဆိုတဲ့ ခြိမ်းခြောက်မှုတွေပဲ ရှိတယ်။ ဘာမှ ရေရေရာရာ ဥပဒေ မရှိဘဲ ထင်ရာကို လျှောက်ပြော မနေနဲ့- ဟုတ်ပြီလား။

ဒီတော့က သူတပါး သားမယား။ သမီးပျိုတွေကို ဖျက်ဆီးခဲ့တဲ့မို ဟာမက်ကြီးဟာ အခုအချိန်မှာ ဘယ်ဘုံဘဝမှာ ရောက် နေတယ်ဆိုတာ အထူးပြောနေဖို့ မလိုတော့ဘူး။ လူ့ဘဝမှာ ဒီလောက် သူတပါး သားပျိုသမီးပျိုတွေ ဖျက်ဆီးခဲ့တာတောင် အားမရသေးဘဲ မိုဟာမက်ကြီးဟာ သေပြီးတာတောင်ကောင်းကင်ဘုံမှာ အပျိုစင်ဂျယောက်နဲ့ ပျော်ပါးနေဦးမယ်ဆိုပဲ။

(အဲ့ဒီ အပျိုစင် ၇၂ ယောက်ထဲမှာ မင်းအဖွားများ ပါနေမလားပဲ- ။ ငါတို့ အစ္စလာမ်မှာ နတ်သမီး ၇၂ ယောက်နဲ့ ပျော်ပါး တယ်ပဲ ထားဦး။ ယောက်ျားက မိန်းမအများကို ပျော်ပါတာ သိပ်ပြသနာမရှိဘူး။ ပိဋကကိုကြည့်လိုက် ခုဒ္ဒကနိကာယ ထေရီအပဒါန ပုစ္ဆာဒီပိကာ ထေရီ (ရဟန်းမ) က- သူကောင်းမှုလုပ်လို့ (ဆီမီးပူးဖော်ခဲ့လို့) ရှစ်ကျိပ်သော နတ်မင်းတို့၏ မိဖုရား။ တရာသော စကြာဝတေးမင်းတို့၏ မိဖုရား ဖြစ်ခဲ့တယ်လို့ အတိအကျ ဆိုထားတယ် (သုတ်နံပါတ် ၁၀၂ ကိုကြည့်)

အဲ့ဒီ ရဟန်းမတွေ ယောက်ျားပေါင်း ၁၈၀ အောက်မှာ ညက်ညက်ကျေဘို့သာ ပြင်တော့။ ဒါတောင် သူက ဂုဏ်ယူနေ လေရဲ့။

-ဥဒက ဒါယိကာ ထေရီ (ရဟန်းမ)က ငါးကျိပ်သော နတ်မင်း။ နှစ်ကျိပ်သော စကြာဝတေးမင်း (စုစုပေါင်း ၇၀) နဲ့ (သုတ် ၁၂၀)။

-ဧကူပေါသတိကာ (ရဟန်းမ)က ခြောက်ကျိပ်လေးယောက်သော နတ်မင်း။ ခြောက်ကျိပ်သုံးယောက်သော စကြာဝတေးမင်း (စုစုပေါင်း ၁၂၇ ယောက်နဲ့) ဧကူပေါသထိကဝဂ် သုတ်နံပါတ် (၈)-

အဲ့ဒီတော့ အဲ့ဒီရဟန်းမတွေ နတ်ပြည်မှာ ခံစားဘို့အတွက် ယောက်ျားတွေ မရှိရင် စည်းဇိမ်ပျက်သွားမှာပေါ့။ ငါတို့ အစ္စလာမ် က (မင်းယုံကြည်တဲ့အတိုင်း) နောင်ဘဝထိ ပါရမီလိုက်ဖြည့်ပေးတယ် ဆိုရင်ကော- မင်း သာဓု မခေါ်နိုင်ဘူးလား မောင်ရင်၊

၃။ ရှိုးယားဥပဒေ As to the thief, male or female, cut off his or her hands. Qur'an 5:38 သူ့ခိုးကို ခိုးတဲ့ လက်ဖြတ်ပစ်။ (အဲ့ဒီ လက်ဆိုတာကို မင်းနားမလည်သေးဘူး မောင်ရင်။ မင်းလို ငတုံးကတော့ လူခန္ဓာကိုယ်က လက်လို့ပဲ ထင်မှာပေါ့။ မွေးရာပါ လက်မရှိဘဲ ပါးစပ်နဲ့ ကိုက်ခိုးတဲ့ လူကျတော့ မင်းဘယ်လို နားလည်မလဲ။ ငါတို့ ကုန်အုံက မင်းလောက် ပညာမဲ့တဲ့လူတွေ နားမလည်နိုင်တာ မဆန်းပါဘူး။)

ဖောက်ပြန်တဲ့ မိန်းမကို ကျောက်တုံးနဲ့ သေသည်အထိပေါက်သတ် ။etc....

ပြစမ်းပါ- ဘယ်ကျမ်းမှာ ပါသလဲ။ ကုန်အန် ကျမ်းမှာ ခဲထုသတ်လို့ မပါတာ အမှန်ပဲ မောင်ရင်။

ဒီလောက်ဆိုရင် မိုဟာမက်ဆိုတဲ့ကောင်ကြီးဟာ ဘယ်လိုကောင်ကြီးလဲဆိုတာ သဘောပေါက်ပြီထင်ပါတယ်။

(မင်းလို အောက်တန်းစား တစ်ယောက်က ပြောတာကို စာဖတ်သူတွေက ပြောင်းပြန် ကောက်ယူလိုက်လိမ့်မယ်။ ပညာတတ် တွေကို အရှူးလို့ မထင်နဲ့)

ဒီစာကိုပို့ရတဲ့ အကြောင်းရင်းက ဒီအဖြစ်အပျက်တွေကို သတိထားမိဖို့ပါ။ လူတွေဟာ ကမ္ဘာအနှံ့က အကြမ်းဖက် တိုက် ခိုက် မှုတွေကိုတော့ သတိထားမိတယ်။ ကြောက်ရွံ့ကြတယ်။ ကာကွယ်ကြတယ်။ ဒါပေမဲ့ တစ်မိမ့်မိမ့်နဲ့ လူမျိုး ဝါးမျိုနေတာကို တော့ သတိမထားမိကြဘူး။ အယူမှားဝါဒ၊ ဘာသာတရားကြီး ပြန့်ပွားလာမဲ့ အရေးကို ကိုယ်တတ်စွမ်း သလောက်လေး ကာ ကွယ်ကြပါ။

(ဆွေးမြေ့ပြုပျက်ကျပြီး ဒဏ္ဍာရီတွေနေရာမှာ ယုတ္တိရှိတဲ့ အမှန်တရားတွေဟာ လူသားမျိုးဆက် အတွက် ဝင်ရောက်လာ နေ တာကို မင်းလို မိရိုးဖလာ ပညာမဲ့ မလိုမုန်းထား ပြုတတ်သူတွေကသာ ကာကွယ်ထားလိမ့်မယ်။ ပညာရှင်တွေက လက်ကမ်း ကြိုဆိုနေတာ ကမ္ဘာနဲ့ အဝမ်းပဲ။)

ကိုယ်ကိုးကွယ်နေတဲ့ ဘာသာကို ကိုယ်တိုင် သဘောကျချင်မှ ကျလိမ့်မယ်။ အားနည်းချက် တွေရှိတာကိုလဲတွေ ကောင်း တွေလိမ့်မယ်။

(မင်း ဝန်ခံစရာ မလိုပါဘူး။ ကမ္ဘာက သိနေပါတယ်။)

ဒါပေမဲ့ အခု သင်ကိုးကွယ်နေတာ ဘာဘာသာပဲဖြစ်ပါစေ။ သေချာတာကတော့ အစ္စလာမ် ဘာသာလောက် မပိုက်ရိုင်း ပါဘူး။ မရက်စက်ပါဘူး။

(အခု မင်းလို စာရေးတဲ့ သင်ပေးတဲ့ ဘာသာကို ပိုမို သန့်ရှင်းတဲ့ ဘာသာတရားက သင်ပေးတာလို့ ဘယ်ပညာရှိက သတ်မှတ်မှာလဲ)

သင့်ပတ်ဝန်းကျင်မှာ အစ္စလာမ်ကောင်းလို့ အစ္စလာမ်ဘာသာကို စိတ်ဝင်စား နေသူများ ရှိခဲ့ရင် ကိုယ်နဲ့မဆိုင်သလို မထားလိုက်ပါနဲ့။

(မူဆလင်က ဘယ်သူ့ကိုမှ မဆွယ်ဘူး။ အစ္စလာမ် သာသနာက လမ်းဘေးက ဟင်းရွက် ကဖွန်းရွက် မဟုတ်ဘူး။ အချိန်တန်ရင် အမှန်တရားကို မြတ်နိုးတဲ့ သူတွေ သူဟာသူ ရောက်လာတာပဲ။ အဲ့ဒီ အတွက်ပဲ တံခါး ဖွင့်ထားတာ မောင်ရင်ရေ။ မောင်ရင်တို့လို သာသနာ လိုက်ပြုနေတဲ့ အောက်လမ်းနဲ့ အပျော့ဆွဲဆွဲ မြှုပ်ဆွယ်နေတဲ့ လမ်းစဉ်ကို လက်ကိုင်ထားတာ မဟုတ်ဘူး ဆိုတာ စိတ်ချလက်ချ ယုံကြည်လိုက်ပါ။)

သူတို့ကို အမြင်မှန်ရအောင် ပြောပြပါ။ လက်တွဲခေါ်ပါ။ မွတ်စလင်နဲ့ ချစ်ကြိုက်နေတဲ့ သူငယ်ချင်းတယောက်တလေ သင့်မှာရှိခဲ့ရင် ဒီစာကို ပေးဖတ်ပါ။

(မင်းအိမ်က မင်းညီမ။ မင်းအစ်မ။ မင်းတူမ တွေကို အရင်တားလိုက်ပါ။ အခုလောက်ဆို ဘယ်ကုလားလေးကို တမ်းတမ်းစွဲကြိုက်မနေပြီလဲဆိုတာ သေချာအောင် အရင်မေးလိုက်ပါ။) (ပြီးတော့ သူတစ်ပါးရဲ့ ချစ်ခြင်းကို မခွဲနဲ့ဦး မောင်မျိုးချစ်ရေ- နောက်ဆုံး ဒီထက် မျိုးချစ်စိတ် ပေါ်လာရင်- မင်းနဲ့မကို မင်းပဲ ယူထားလိုက်တော့။ နို့မဟုတ်ရင် လူနဲ့လူ ဆိုတာ ညားတတ်တဲ့ သဘာဝရှိတယ်။ တော်ကြာ သူများတွေ လက်ထဲ ပါသွားဦးမယ်။)

ပြန်လည် ရှင်းလင်း ဖြေကြားသူ ထွန်းထွန်းအောင်

Best Wishes !